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Magyar Telekom Távközlési Nyilvánosan Működő Részvénytársaság 
Éves Rendes Közgyűlés 

 
 

JEGYZŐKÖNYV 
 
a Magyar Telekom Távközlési Nyilvánosan Működő Részvénytársaság (székhelye: 1097 
Budapest, Könyves Kálmán krt. 36.; cégjegyzékszáma: Cg. 01-10-041928) 2025. április 15-én 
délelőtt 11 óra 06 perc kezdettel a Magyar Telekom Nyrt. székházában (Puskás Tivadar 
konferenciaterem 1097 Budapest IX., Könyves Kálmán krt. 36.) tartott Éves Rendes 
Közgyűléséről. 
 
A Közgyűlés megtartásának módja: személyes jelenléttel. 
 
Jelenlévők: a jelenléti íven felsoroltak. 
 
Szeszlér Dániel: Jó napot kívánok Hölgyeim és Uraim! Dr. Szeszlér Dániel vagyok, a Magyar 
Telekom Nyrt. Csoport jogi igazgatója, vezető jogtanácsosa. Az Igazgatóság engem javasolt a 
Közgyűlés elnökének, így a Közgyűlés elnöki teendőit az elnök megválasztásáig is én fogom 
ellátni. 
 
Bemutatom az asztalnál ülő kollégáimat: tőlem bal oldalra foglal helyet Rékasi Tibor, a Társaság 
vezérigazgatója, az Igazgatóság tagja és André Lenz, a Társaság gazdasági vezérigazgató-
helyettese. A mai Közgyűlésen vezérigazgató úr képviseli a Társaság Igazgatóságát. Jobbomon 
dr. Bognár Gabriella kamarai jogtanácsos foglal helyet. 
 
Köszöntöm a tisztelt részvényeseket és a meghívottakat. Így külön is köszöntöm prof. dr. Borbély 
Attilát, aki a Felügyelőbizottság és az Auditbizottság elnökeként e két testületet képviseli a 
Közgyűlésen. Rajta kívül a felügyelőbizottsági tagok közül jelen van Szepesi Endre, valamint a 
felügyelőbizottsági tag jelöltek közül Varga Zsoltné és Soltészné Parádi Erzsébet is. Őket is 
köszöntöm a Közgyűlésen. 
 
11 óra 06 perckor megnyitom a Társaság Éves Rendes Közgyűlését. A Közgyűlés megtartására 
személyes jelenléttel, a Közgyűlésen történő döntéshozatallal kerül sor. 
 
Tájékoztatom a Közgyűlést, hogy az Alapszabály szerint a szavazás számítógépes eljárással, a 
szavazatok összeszámlálása elektronikus úton történik. A szavazás eredményét a 
szavazatszámláló berendezés által összeszámolt és a kijelzőn megjelenő szavazatok alapján, a 
jegyzőkönyvben rögzített szavazatszámmal állapítom meg. A Társaság a KELER Zrt-nek adott 
megbízást a Közgyűlésen való közreműködésre, így a regisztráció lebonyolítására és a szavazás 
biztosítására. A megbízott részéről a szavazatok összeszámolására kijelölt személyek: Polgár 
Melinda és dr. Csernus Péter. Felkérem a KELER Zrt. részéről jelen levő Polgár Melindát, hogy 
ismertesse a gépi szavazás menetét, és a szavazás módját. 
 
Polgár Melinda: Üdvözlöm Önöket, Polgár Melinda vagyok, a Közgyűlés lebonyolításában és a 
regisztráció elvégzésében közreműködő KELER Zrt. képviselője. Röviden szeretném bemutatni a 
szavazási rendszert. A regisztráció során Önök egy vezeték nélküli, szavazógépet kaptak, 
amelyhez hozzárendelésre került az Önök saját, egyedi szavazatszáma. Ennek megfelelően 
kérem, hogy a szavazógépre vigyázzanak, azt másnak ne adják oda. A szavazógépet egy 
tetszőleges gomb megnyomásával lehet bekapcsolni. Kérem Önöket, legyenek kedvesek most 
bekapcsolni gépüket bármely gomb megnyomásával. Szavazni az 1-es, 2-es, 3-as gombokkal 
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lehet: 1-es gomb az IGEN, 2-es gomb a NEM, 3-as gomb pedig a TARTÓZKODÁS szavazat 
leadására szolgál. Minden egyes szavazást a közgyűlés elnöke fog elrendelni és a szavazatokat a 
szavazás kezdetét jelző hangjelzést követően lehet leadni a következő, szavazást lezáró 
hangjelzésig. A szavazás megkezdését követően kérem, nyomják meg a szavazókészülék 
választásuknak megfelelő 1-es, 2-es, 3-as gombját, majd engedjék el. A választott gomb 
megnyomásával egyidejűleg a készülék kijelzőjén a leadott szavazatuk angol megfelelőjének 
kezdőbetűje fog megjelenni: 1-es gomb esetén egy „Y”, mint IGEN / YES, 2-es gomb esetén egy 
„N” betűt fognak látni, mint NEM / NO, és a 3-as gomb esetében „A”, mint TARTÓZKODIK / 
ABSTENTION. A szavazat leadását követően a kijelző jobb felső sarkában „OK” kiírás jelzi, hogy a 
szavazórendszer fogadta a szavazatot és azt visszaigazolta a szavazókészüléknek. Fontos, a 
szavazókészülék az első gombnyomással leadott szavazatot rögzíti, többszöri gombnyomásra 
nincs lehetőség! A szavazás lezárását követő pár másodpercen belül a kivetítőn, valamint a 
Közgyűlés elnöke előtt elhelyezett monitoron megjelenik a szavazás eredménye. A leadott 
szavazatokon túlmenően megjelenítésre kerül a le nem adott szavazatok száma is. A közgyűlés 
elnöke természetesen szóban is ismertetni fogja a szavazás végeredményét. Szeretném felhívni 
a figyelmüket, hogy a szavazati arányokat a rendszer 2 tizedesjegyre kerekíti, ezért előfordulhat, 
hogy pl. 1 db „nem” szavazat esetében a kiírásra kerülő szavazati arány 0,00% lesz. 
Természetesen minden egyes szavazat regisztrálásra kerül és a közgyűlés jegyzőkönyvében is 
rögzítve lesz. Most pedig javaslom, tartsunk egy próbaszavazást. Kérem szépen a hangjelzést. 
[hangjelzések] A szavazás lezárult és megjelent az eredmény. Amennyiben nem a jelzett módon 
működik készülékük kérem, kérem szóljanak és rögtön kicseréljük azt. Tapasztalt valaki hasonlót? 
Nem. Köszönöm. Amennyiben bármilyen kérdésük van a szavazórendszerrel kapcsolatban kérem, 
most tegyék fel azokat. A szavazó gépet kérjük, közgyűlést követően a regisztrációs pultoknál 
leadni szíveskedjenek. Köszönöm a figyelmüket, jó munkát és sikeres közgyűlést kívánok! 
 
Szeszlér Dániel: Köszönjük szépen. Tájékoztatom a részvényeseket, hogy a Társaság által 
kibocsátott részvények száma: 938.617.497 darab, amelyből a szavazati joggal nem rendelkező 
saját részvények száma: 30.993.118 darab. A szavazásra jogosító részvények össz-
szavazatszáma: 907.624.379 darab. A regisztráció során megjelent részvényesek össz-
szavazatainak száma: 676.817.697 darab (azaz 74,57%). 
 
A regisztráció alapján, 11 óra 11 perces időállapot szerint, megállapítom, hogy a Közgyűlés 
határozatképes, mert a leadható szavazatok több mint felét képviselő szavazásra jogosult 
részvényes személyesen, vagy képviselője útján jelen van. A határozatképességet a Közgyűlés 
alatt a KELER Zrt. folyamatosan, minden határozathozatalnál vizsgálja, illetve egy esetleges 
szünet után, a közgyűlés folytatásakor a határozatképesség újra megállapításra és a kijelzőn 
megjelenítésre kerül. 
 
Rögzítem, hogy a Közgyűlés összehívása a törvényi és alapszabályi rendelkezéseknek 
megfelelően szabályosan történt, és a közgyűlési hirdetmény 2025. március 3-án közzétételre 
került. A közzétett napirend kiegészítésére vonatkozó részvényesi javaslat vagy a napirenden 
szereplő vagy arra felveendő napirendi ponttal kapcsolatos határozattervezet nem érkezett az 
Igazgatósághoz a jogszabály szerinti határidőben. 
 
Ismertetem a Közgyűlés lebonyolításának főbb eljárási szabályait. 
 
A Közgyűlés helyszínéül szolgáló Puskás Tivadar konferenciaterembe kizárólag a regisztráció 
során átvett karszalaggal lehet belépni. A terem elhagyása után, ismételt belépés alkalmával a 
karszalagot újból fel kell mutatni a biztonsági őröknek. 
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A Közgyűlés magyar nyelven zajlik, de lehetnek olyan részek, amelyek angolul hangoznak el. 
Társaságunk magyar-angol, illetve angol-magyar nyelvű nem hivatalos szinkrontolmácsolást 
biztosít a Közgyűlés teljes időtartama alatt. Tolmácsgépet a Közgyűlés teljes időtartama alatt az 
előtérben, a regisztrációs pult mellett, illetve itt, a terem bejáratánál lehet átvenni. 
 
Tájékoztatom a tisztelt jelenlévőket, hogy a pontos jegyzőkönyvvezetés érdekében a Társaság a 
Közgyűlésről hangfelvételt készít. Kérem, felszólalásuk elején jelezzék, ha mellőzni kérik a 
felszólalásuk hangrögzítését. 
 
A Társaság a Közgyűlés napirendjét, valamint az egyes napirendi pontokhoz kapcsolódó 
előterjesztéseket, az azokra vonatkozó felügyelőbizottsági jelentést és a határozati javaslatokat a 
Közgyűlést megelőzően törvényi határidőben közzétette a Társaság és a Budapesti Értéktőzsde 
honlapján, az MNB által üzemeltetett honlapon, és elérhetővé tette a Közgyűlés kezdetét 
megelőzően itt a helyszínen a közgyűlési kiadványban. A határozati javaslatokat a szavazást 
megelőzően a kivetítőn is olvashatják. 
 
A Közgyűlés a közzétett hirdetményben megjelent napirendi pontokat tárgyalja és ezekben hoz 
határozatot. 
 
A közgyűlési napirendi pontok érdemi tárgyalása előtt a Közgyűlés napirendjén nem szereplő, a 
Társaság által javasolt és a közgyűlés lebonyolításával kapcsolatos határozati javaslatokról dönt 
a Közgyűlés. 
 
A részvényesek tulajdoni részesedésük mértékétől függetlenül jogosultak a Közgyűlés 
napirendjén szereplő ügyekben felvilágosítást kérni, észrevételt és indítványt tenni. A Közgyűlés 
szabályszerű és rendeltetésszerű működésének biztosítása érdekében felhívom figyelmüket, 
hogy e jogaikat a közzétett napirendi pontok tekintetében gyakorolhatják. A napirendi ponthoz 
nem tartozó felszólalás esetén jogosult vagyok megvonni a szót. Szintén megvonhatom a szót, ha 
valamely hozzászólás a Közgyűlés aránytalan elhúzódását célozza vagy ahhoz vezet, 
veszélyeztetve a Közgyűlés hatékony és ésszerű időgazdálkodását. 
 
A Közgyűlés napirendi pontjaihoz a részvényes vagy a részvényesi képviselő azt követően jogosult 
hozzászólni, hogy részére a szót megadtam. Kérem Önöket, hogy a felszólalásuk előtt 
szíveskedjenek nevüket és a szavazókészülékük tetején feltüntetett számot közölni, továbbá a 
mikrofont a felszólalás teljes terjedelme alatt használni, mert csak a mikrofonba mondott szöveg 
tolmácsolása és jegyzőkönyvezése biztosított. 
 
A felszólalások maximális időtartamát felszólalásonként 3 percben állapítom meg, azzal, hogy a 
Közgyűlés elhúzódása megelőzése érdekében a felszólalások maximális időtartama lerövidíthető. 
Kérem, hogy a felszólalás időkeretét tartsák tiszteletben. 
 
A Közgyűlés tervezett időtartama körülbelül 2 és fél – 3 óra. A Közgyűlést követően a Társaság az 
előtérben állófogadáson látja vendégül a Közgyűlés résztvevőit. Az elmúlt évek után idén is 
közreműködik a cateringben a Magyar Élelmiszerbank Egyesület, amely az élelmiszerpazarlás és 
a nélkülözés csökkentését elősegítő non-profit szervezet. 
 
A Közgyűlés elnökét a Közgyűlésnek a napirendi pontok érdemi tárgyalása előtt meg kell 
választania. Az Igazgatóság úgy határozott, hogy a Közgyűlés részére engem javasol az Éves 
Rendes Közgyűlés elnökének. Ismertetem a határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés dr. Szeszlér Dánielt választja a Közgyűlés elnökének. 



4 

 
A határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra 
bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 635 690 350 db (93,92%) igen, 1 240 db (0,00%) nem, 41 029 737 db 
(6,06%) tartózkodik. (1/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 67,73%, Nem: 0,00%, Tartózkodik: 4,37%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 721 327 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 1/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a javaslatot 
elfogadta. 
 
Javaslom, hogy a Közgyűlés a jegyzőkönyv vezetőjének, a mellettem helyet foglaló dr. Bognár 
Gabriella kamarai jogtanácsost válassza meg. Ismertetem a határozati javaslatot. 
 

A Közgyűlés dr. Bognár Gabriellát választja a Közgyűlés jegyzőkönyvvezetőjének. 
 
A határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra 
bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 635 547 644 db (93,90%) igen, 61 398 db (0,01%) nem, 41 112 185 db 
(6,07%) tartózkodik. (2/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 67,71%, Nem: 0,01%, Tartózkodik: 4,38%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 721 227 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 2/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a javaslatot 
elfogadta. 
 
Javaslom, hogy a Közgyűlés a jegyzőkönyv hitelesítőjének, a Deutsche Telekom Europe B.V. 
részvényest, illetve annak képviselőjét, Heike Porchert válassza meg. Ismertetem a határozati 
javaslatot. 
 

A Közgyűlés a Deutsche Telekom Europe B.V. részvényest, illetve annak képviselőjét, Heike 
Porchert választja a Közgyűlés jegyzőkönyve hitelesítőjének. 

 
A határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra 
bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 634 406 334 db (93,73%) igen, 658 459 db (0,10%) nem, 41 656 434 db 
(6,15%) tartózkodik. (3/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 67,59%, Nem: 0,07%, Tartózkodik: 4,44%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 721 227 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 3/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a javaslatot 
elfogadta. 
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Javaslom, hogy a napirendi pontok tárgyalási sorrendjét a Közgyűlés az Igazgatóság által 
javasoltak szerint, a hirdetményben foglaltaknak megfelelően és a kivetítőn megjelenítettek 
szerint fogadja el. 
 
1. Az Igazgatóság jelentése a Magyar Telekom Nyrt. ügyvezetéséről, a Társaság és a Magyar 

Telekom Csoport 2024. évi üzleti tevékenységéről, üzletpolitikájáról, vagyoni helyzetéről; 
2. A Társaság IFRS Számviteli Standardok szerinti 2024. évi Konszolidált Éves Beszámolójának 

jóváhagyása és a 2024. évi Konszolidált Fenntarthatósági Jelentés elfogadása, az 
Auditbizottság, a Felügyelőbizottság és a könyvvizsgáló vonatkozó jelentésének 
ismertetése; 

3. A Társaság IFRS Számviteli Standardok szerinti 2024. évi Egyedi Éves Beszámolójának 
jóváhagyása és a 2024. évi Egyedi Fenntarthatósági Jelentés elfogadása, az Auditbizottság, 
a Felügyelőbizottság és a könyvvizsgáló vonatkozó jelentésének ismertetése; 

4. Az Igazgatóság javaslata a 2024. évi adózott eredmény felhasználására; a 
Felügyelőbizottság és a könyvvizsgáló vonatkozó véleményének ismertetése; a 2024. évi 
adózott eredmény felhasználása; 

5. Az Igazgatóság tájékoztatója a 2024. évi éves rendes közgyűlést követően megszerzett saját 
részvényekről; az Igazgatóság felhatalmazása Magyar Telekom törzsrészvények vásárlására; 

6. A Felelős Társaságirányítási Jelentés elfogadása; 
7. Az Igazgatóság tagjainak adandó felmentvény; 
8. Az Alapszabály módosítása; 
9. Igazgatósági tagok választása; 
10. Felügyelőbizottsági és auditbizottsági tagok választása; 
11. A Társaság Állandó Könyvvizsgálójának megválasztása, díjazásának megállapítása, valamint 

az Állandó Könyvvizsgálóval kötendő szerződés lényeges elemei tartalmának 
meghatározása; a fenntarthatósági jelentésekre vonatkozó bizonyosságot nyújtó 
könyvvizsgáló megválasztása; 

12. Véleménynyilvánító szavazás a módosított Javadalmazási Politikáról; 
13. Véleménynyilvánító szavazás a Javadalmazási Jelentésről. 
 
A határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra 
bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 635 491 790 db (93,89%) igen, 1 001 db (0,00%) nem, 41 053 188 db 
(6,07%) tartózkodik. (4/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 67,71%, Nem: 0,00%, Tartózkodik: 4,37%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 545 979 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 4/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a napirendi 
pontok tárgyalási sorrendjét a javaslatnak megfelelően elfogadta. 
 
Elnök: Megnyitom az első napirendi pont tárgyalását: 
 
1. napirendi pont 
Az Igazgatóság jelentése a Magyar Telekom Nyrt. ügyvezetéséről, a Társaság és a Magyar 
Telekom Csoport 2024. évi üzleti tevékenységéről, üzletpolitikájáról, vagyoni helyzetéről 
 
Az Igazgatóság jelentése tájékoztató jellegű és határozati javaslatot nem tartalmaz. Az 
Igazgatóság jelentését Rékasi Tibor, a Társaság vezérigazgatója, az Igazgatóság tagja ismerteti. 
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Rékasi Tibor: Köszönti a részvényeseket és ismerteti az Igazgatóság jelentését a Magyar Telekom 
Nyrt. ügyvezetéséről, a Társaság és a Magyar Telekom Csoport 2024. évi üzleti tevékenységéről, 
üzletpolitikájáról, vagyoni helyzetéről1 a következő témakörökben: 
 

- Főbb működési mérföldkövek; 
- Elismerések; 
- Ügyfélszámok alakulása Magyarországon; 
- Bevételnövekedés; 
- Nyereségesség; 
- 2024-re kitűzött pénzügyi célok teljesítése; 
- Teljes részvényesi javadalmazás. 

 
Elnök: Köszönöm. Felkérem dr. Borbély Attilát, a Felügyelőbizottság elnökét, hogy ismertesse a 
Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm a szót, tisztelt Elnök Úr! Tisztelt Közgyűlés! A 
Felügyelőbizottságnak a Közgyűlés számára készített jelentése teljes terjedelemben 
megtekinthető a közzétett írásbeli anyagban, és a Tisztelt Részvényesek számára az itt, a 
helyszínen megtekinthető írásbeli anyagban is szerepel. A Felügyelőbizottság megvizsgálta az 
Igazgatóság jelentését a Társaság ügyvezetéséről, a Társaság és a Magyar Telekom Csoport 
2024. évi üzleti tevékenységéről, üzletpolitikájáról, vagyoni helyzetéről, azzal egyetértett és 
javasolta a Közgyűlésnek elfogadásra. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük 
az Igazgatóság jelentésével kapcsolatban? 
 
Elnök: Jobb oldalon, parancsoljon. Egy mikrofont mindjárt kap, kérem szokás szerint a nevét, 
szavazógép számát mondja a mikrofonba és utána figyelünk a kérdésre, észrevételre, köszönöm. 
 
Kustra Pál: Egy, egy …. működik? 
 
Elnök: Igen, halljuk. 
 
Kustra Pál: Szavazókészülékem száma 346 és Kustra Pál vagyok. Olvastam a jelentésüket, nagyon 
szép… 
 
Elnök: Kicsit a mikrofont tartsa közelebb, kérem. 
 
Kustra Pál: Olvastam a jelentésüket, nagyon szép eredményt ért el a Telekom a múlt évben. Én 
amit megnéztem belőle, az a Makedón Telekom EBITDA margin-ja, ami 41,8% volt, ami kissé 
elmaradt a 2023-as 42,5%-os értékhez képest. De így is nagyon szép eredménynek számít. Azért 
érdekel a MakTel sorsa, mert az akvizíció során én voltam projektvezetője és azt, hogy huszonöt 
év után is ilyen eredmények születtek, azoknak a kollégáimnak, vagy volt kollégáimnak is 
köszönhető, akik részt vettek ebben a munkában. Az ő a tiszteletükre mellesleg megírtam a 
történetet és kiadásra felajánlom a Magyar Telekomnak. Két technikai jellegű kérdésem van. Az 
első: 2023-as beszámolóban a függő kötelezettségek között egy adatátviteli hozzáférési per 
kapcsán másfél milliárd forint összeg szerepelt Macedóniában. Mi lett ennek a sorsa, mert a 
mostani beszámolóba ezt nem találtam? A második kérdésem: az optikai hálózatokat itthon és 

 
1 A szóban ismertetett igazgatósági jelentés magyar és angol változatát a részvényesek a Közgyűlésen kivetítőkön keresztül is 
követhették. A bemutatott jelentés a jegyzőkönyv 1. sz. melléklete. 
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Macedóniában is jelentősen fejlesztették a múlt évben és azt írták, hogy ez a Magyar Telekom 
infrastruktúrájában 83% felettinek számít. Macedóniában pedig majdnem 40% az üvegszálas 
lefedettség. A kérdésem az, hogy a MakTel infrastruktúrájába ez azt jelenti, hogy majdnem 40%-
a hálózatnak az üvegszál, vagy az országba a jelenlegi optikai hálózat a területnek a 40%-os 
lefedettségét biztosítja? Még egy megjegyzést szeretnék tenni, hogy a 13. oldalon szerepel az 
előterjesztéseknél, hogy a beszámolók és a jelentések teljes terjedelemben megtekinthetők a 
külön közzétett, akármilyen .zip. fájl „reports” elnevezésű mappájába. Ezt a szöveget javaslom 
egyrészt nyelvileg helyretenni és a meghívóban szerepeltetni azzal a megjegyzéssel, hogy a fájlt 
megnyitva a többi .pdf fájlnak csak technikai szerepe van, így azokat megnyitni nem lehet. 
Köszönöm a figyelmet! 
 
Elnök: Köszönjük szépen. Ha jól értem az észrevételek mellett két kérdés hangzott el. Kezdjük az 
elsővel: a 2023. évi beszámolóban megjelenített függő kötelezettségek ugye jelen Közgyűlésnek 
nem tárgya, hiszen 2024-ről beszélgetünk és egyébként múltbeli vagy jelenbeli jogvitákkal 
kapcsolatban nem áll módunkban többletinformációt adni ahhoz képest, mint ami a 
beszámolókban kötelezően szerepeltetendő. Ehhez képest kérdezem kollégáimat, hogy további 
információt… Igen, megkérem akkor Modok Melindát, a számviteli területünk vezetőjét, hogy 
egészítse ki a választ. Köszönöm. 
 
Modok Melinda: Csak egy mondatot tennék hozzá, hogy ez a függő kötelezettség ’23-ban, amit 
a disclosure-ben bemutattunk, ez ’24-ben céltartalék lett rá képezve és ez látszik a jogi 
kötelezettségek között, de ez továbbra is áll, amit a Szeszlér Dániel mondott, hogy nem, további 
információt nem tudunk adni az ügy állásáról. Köszönjük szépen. 
 
Elnök: Köszönöm. És akkor a második kérdéssel kapcsolatban én megkérem a Tisztelt 
részvényest, hogy röviden ismételje meg, mert itt nem teljesen tudtuk itt az asztalnál érteni, 
értelmezni. Mikrofonnal, névvel, szavazógép számmal, és akkor utána, köszönöm. 
 
Kustra Pál: Egész pontosan a 317. oldalon írták ezt a szöveget. Tehát ha oda lapoznak, akkor ott 
van ez a bizonyos szám, hogy a Magyar Telekom infrastruktúrájában 83% feletti lefedettséget 
értek el az optikai hálózatoknál és Macedóniában ez majdnem 40%-os lefedettséget jelent. A 
kérdésem itt az volt, hogy a MakTel infrastruktúrájába ez azt jelenti, hogy majdnem 40%-a a 
hálózatnak üvegszál, vagy az országban a jelenlegi optikai hálózat az ország területének 40%-os 
lefedettségét biztosítja? 
 
Elnök: Rékasi Tibor vezérigazgató úr válaszol a kérdésre. 
 
Rékasi Tibor: Igen, ezt a két számot úgy kell értelmezni, hogy a saját vezetékes lefedettségének 
40%-ában és 83%-ában tud optikai kapcsolatot biztosítani az ügyfelek számára. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Van-e további kérdés? Parancsoljon. 
 
Korányi Tamás: Korányi Tamás magán részvényes, 448-as a szavazó készülékem. Tavaly, ja 
gratulálok a tavalyi eredményekhez, azok egészen nagy mértékű növekedést mutatnak, de persze 
tavaly áprilisban volt egy 17%-os inflációkövető díjkorrekció. A kérdés, hogy a 14%-os 
bevételnövekedés mekkora része tulajdonítható a díjkorrekciónak? Hát nyilván ugye év közben 
történt, tehát nem 17% volt a mértéke, illetve a nyereségnövekedésben mekkora volt a 
díjkorrekció szerepe? Nyilvánvalóan azért kérdezem, bár tudom, hogy a ’24-es évet tárgyaljuk, de 
a részvényest mindig a jövő érdekli, vagy legalábbis a jelen és nem a múlt. Tehát arra vagyok 
kíváncsi, hogy a díjkövetés idei elmaradása az mit jelent a részvényesek számára? Köszönöm 
szépen. 
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Elnök: Köszönjük szépen, egy apró pontosítást szeretnék tenni. Tavaly március 1-jétől 17,6%-os 
inflációra tekintettel, vagy azt figyelembe véve, a Magyar Telekom által alkalmazott 
inflációkövető díjkorrekció mértéke 15% volt, nem 17%. Egyebekben a választ megkérem, hogy 
Párkányi-Várkonyi Diána kollégám, a befektetői kapcsolatok területünk vezetője adja meg. 
Köszönöm. 
 
Párkányi-Várkonyi Diána: Én is üdvözlöm, és azt lehet elmondani, hogy a növekedésnek 
nagyjából a fele bevétel oldalon és ugyanezt lehet elmondani profit oldalon is.  
 
Elnök: Köszönjük szépen. Még ott láttam, hogy van egy kérdés, igen. Parancsoljon. 
 
Kovács Kristóf: Köszönöm, 457-es résztvevő és Kovács Kristóf az ENEFI Nyrt.-t képviselve. Három 
kérdésem lenne: az első az valamennyire kapcsolódik az előzőhöz, az pedig az, hogy akkor ennek 
a díjkorrekciónak az elmaradása az okozhatja, esetleg a menedzsment vállalkozásoknak a 
változását, illetve azzal, hogy a Telekom bejelentette azt, hogy mit vállal ezzel kapcsolatban, hogy 
például jövő év közepéig nem emelt díjakat, ezzel lezártnak tekinthető ez a történet, ez a 
megállapodás a kormánnyal, vagy esetleg kell-e további fejleményekre készülni, vagy pedig 
árcsökkentésre ezzel kapcsolatban? A másik két kérdésem az a részvényesi javadalmazásra 
vonatkozik, hogy a 2025-ös üzleti évtől, ahogy az közzétételre került a 60-100%-os sávra 
módosítja a nettó profit kifizetését a Magyar Telekom, és ez jelenti-e azt, hogy várhatóan a 2024-
es üzleti év utáni 80%-ról még tovább 80 és 100% közé fog emelkedni a kifizetéseknek az aránya? 
Illetve a harmadik kérdésem az az, hogy ugye a részvényesi javadalmazásnak egy része az 
osztalék, egy része pedig saját részvény visszavásárlás. Ez az arány az utóbbi években 
százalékosan változott, hogy a javadalmazásnak melyik komponens mekkora részét tette ki, és 
emiatt ez kevésbé tervezhető a piac számára, ezért arra szeretnék rákérdezni, hogy milyen elvek 
mentén állapítják meg, milyen számítások alapján hozzák ki azt lényegében, hogy a 
javadalmazásnak mekkora része kerüljön osztalékként kifizetésre, és mekkora része saját részvény 
visszavásárlásba, milyen tényezőktől függ ez? Függ-e például a Telekomnak a piaci árfolyamától? 
Köszönöm szépen. 
 
Elnök: Köszönjük szépen. Mindenekelőtt szeretném felhívni a Tisztelt részvényesek figyelmét, 
hogy a Közgyűlés alapvetően a 2024-es üzleti évről szól. Ezzel együtt ésszerű keretek között a 
Tisztelt részvényesek tájékoztatása érdekében megpróbálunk legalább érintőlegesen válaszolni 
ezen időbeli scope-tól eltérő kérdésekre is, de kérem szépen, hogy a kérdéseket a jövőben 
alapvetően a ’24-es üzleti évre vonatkozóan tegyék föl. Az első kérdés a ’24. üzleti év, a 2024-es 
üzleti év utáni részvényesi javadalmazásra vonatkozott, amiről jelenleg a Társaság nem tud 
semmit mondani, hiszen erre vonatkozóan az Igazgatóság várhatóan ’26 februárjában fog 
javaslatot tenni a Közgyűlés felé. Úgyhogy az első kérdésre ennél most nem tudunk többet 
mondani, találgatni, hogy mi lesz közel egy év múlva. A második kérdéssel kapcsolatban felkérem 
Rékasi Tibor vezérigazgató urat, hogy válaszoljon. 
 
Rékasi Tibor: Igen, tehát az idei évi várakozásainkat ez nem befolyásolja. Ha ez így lett volna, azt 
már közzé tettük volna. Illetve, hogy lezártnak tekinthető-e, a mi részünkről lezártnak tekinthető. 
 
Elnök: Köszönöm; és az osztalék illetve részvény visszavásárlás közti aránnyal kapcsolatos 
kérdésre felkérem André Lenz gazdasági vezérigazgató-helyettes urat, hogy válaszoljon. 
 
André Lenz: [angol nyelven elhangzottak nem hiteles magyar fordítása] Igen, köszönöm szépen a 
kérdést. Általánosságban úgy nézünk a részvényesi javadalmazásra, hogy megnézzük, hogy 
mennyire stabilak a pénzügyi mutatóink, hogy a mérlegünk mennyire robusztus, másrészt viszont 
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mindenképpen fair és vonzó részvényesi javadalmazást akarunk biztosítani. Ezt vesszük 
figyelembe, amikor a politikánkat előre tekintve meghatározzuk erre vonatkozóan és hogy 60-
100%-ra növeltük ezt a sávot, az azt jelenti, hogy nagyobb rugalmasságunk lesz ezen célok 
elérésére. Mindenképpen az egyensúly a célunk, tehát nem csak egy dimenziót nézünk. 
Mérlegelnünk kell azt is, hogy ennek a Társaságnak fenntartható módon kell teljesítenie majd a 
jövőben is. Tehát összességében erre alapozzuk az összes ilyen döntésünket és diszkussziónkat, 
és megnyugtathatom, hogy az Igazgatóság az összes ilyen tényezőt figyelembe veszi, amikor 
javaslatot teszünk a részvényesi javadalmazásra. Valamint ez vonatkozik egyébként az arányokra 
vonatkozóan is, amit majd ha eltelt az év, később fogunk megbeszélni, de alapvetően ezek azok 
az alapelvek amelyeket figyelembe veszünk a részvényesi javadalmazás meghatározásakor. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a részvényeseket, hogy van-e további kérdés, észrevétel? 
Parancsoljon, mindjárt egy mikrofon Önhöz is eljut. 
 
Zelena János: Zelena János, 406-os készülék. A 2024. évi beszámoló egyes napirendi pontjához 
szeretnék észrevételt tenni. Bár észrevételem megtétele során többször sarkítottan fogalmazok 
majd, törekedni fogok arra, hogy a hozzászólásom méltó legyen a Közgyűlés komolyságához. 
Társaságunk más szolgáltatókhoz hasonlóan 2023 januárjától lényegében a többi szolgáltatóval 
közös metódus alapján és közel azonos időzítéssel bevezetett egy új, úgynevezett inflációkövető 
díjkorrekciós mechanizmust. Ennek folyományaként 2024. március 1-jétől 15%-os díjemelésre 
került sor. A 15%-os díjemelés közel háromszorosa a 2023. évi éves decemberben publi… 2023. 
januárjában publikált, december, 2023. december és 2022. december között mért éves 
inflációnak, amely 5,5%. Azt szeretném kérdezni, hogy világos legyen, hogy a 15% éves 
átlagosnak mondott KSH által januárban, 2024. januárban publikált, már ugyan alacsonyabb, 
inflációs követés az milyen metódus alapján eredményezte azt, hogy hogyan számítják, hogy azt 
eredményezte, hogy a díjemelésünk háromszorosa lett közel az éves tényleges inflációnak? 
Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönjük szépen. Erre megpróbálok első körben én válaszolni. Igen, 2022 őszén került be 
a Magyar Telekom Általános szerződési feltételeibe az inflációkövető díjkorrekció szabálya, amit 
alaposan és körültekintően fogalmaztunk meg, és azóta számos hatóság vizsgálta, mind magát a 
klauzulát, mind annak az alkalmazását a gyakorlatban. ’24 januárjában a Központi Statisztikai 
Hivatal közzétette a 2023. évre vonatkozó fogyasztói árindex változást, ami átlagosan 17,6% volt, 
és ehhez képest a Magyar Telekom úgy döntött, hogy az előfizetők javára eltérve a piaci 
körülményeket, trendeket is figyelembe véve, 15%-os díjkorrekciót alkalmaz a saját ÁSZF-jének 
és a jogszabályoknak megfelelően március elsejei, 2024. március 1-i hatállyal. Ez történt tehát 
tavaly. Az Ön által említett egyéb számítást én nem tudom hova tenni őszintén szólva, mert ezek 
a tények és ezek a számok, amikkel dolgoztunk. Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy van-e …, igen 
parancsoljon. 
 
Zelena János: Köszönöm szépen a választ. Ezt pedig, amit Ön elmondott, én is ismertem és 
tudtam. Az a számomra megfoghatatlan és közgazdaságilag értelmezhetetlen, hogy hogyan lesz 
az éves átlagos infláció 2023-ban, ami ugye az alapját jelentette a díjemelésünknek 2024-ben, 
hogyan lesz… hiszen közzétette a KSH, hogy 5,5% a 2023. december és a 2022. december között 
mért infláció, ez 5,5% volt. És kettőezer…, a díjemelésünk időpontjában pedig 2024. március 
elsején ez az infláció, ami február-februárt mért 2024. február és 2023. február között, az pedig 
már csak 3,7% volt. Egyrészt ugye felmerül az, hogy miért nem a kettőezer… a díjemelés 
időpontjától visszamenőleg 12 hónapot számolva számítjuk az éves inflációt, és miért nem azt a 
KSH adatot használjunk, miért a naptári évet használjuk? Egyrészt ez az inflációs érték, ami ugye 
úgy adódik az éves infláció, hogy felszorozzuk a havi inflációkat, megszorozzuk egymással, ez lett 
3,7% márciusban tavaly, és tavalyelőtt decemberre vonatkozóan pedig 5,5%. Tehát, hogy hogyan 
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keletkezik ez az adat a KSH-nál? Lehet, hogy nem Önöknek kell feltenni a kérdést, hanem hogyan 
keletkezteti ezt az adatot a KSH, ami ilyen brutális eltérést eredményez a ténylegesen mért 
infláció, a bekövetkezett infláció és egy számított, egy számtani átlagnak minősülő inflációs érték 
között? Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Ha jól értem a felvetés a Központi Statisztikai Hivatal módszertanára 
vonatkozik. Amit én a Magyar Telekom Nyrt. részéről tudtam, elmondtam a témában, úgyhogy 
kérdezem, hogy van-e esetleg más kérdés, észrevétel? Parancsoljon. 
 
Dióslaki Gábor: Dióslaki Gábor vagyok a TEBÉSZ képviseletében és 460-as a sorszám. 
 
dr. Bognár Gabriella: Bocsánat, 460? 
 
Dióslaki Gábor: [jegyzőkönyvvezető kérdésére válaszolva] 460, 4-6-0. Ugye ezzel a 
díjkorrekcióval, inflációemelő vagy inflációt követő díjkorrekcióval kapcsolatban én néztem a 
szabályozó hatóság honlapját, és ha jól emlékszem, akkor ’23-ban egy elég komoly tanulmányt 
tettek közzé,’22-ben vagy ’23-ban, ahol leírják, hogy mitől törvényes, hogyan lehet törvényesen 
betartani a saját ÁSZF-jét a különböző hírközlési szolgáltatóknak a díjkorrekcióval kapcsolatban a 
kellő időben, meg az egyértelmű, meg a satöbbi, hasonló, ésszerű elvek alapján. És az a kérdésem 
ezzel kapcsolatban, hogy, de én nem találtam, de hogy konkrétan a Telekom a szabályozó 
hatóságot bármikor a mai napig, onnantól kezdve, amikor bevezette a saját ÁSZF-emét, 
elmarasztalta-e, egy egyszerű igen-nem, elmarasztalta-e bármikor az árszabályozás szabálytalan 
meghatározása miatt? Tehát hogy volt-e elmarasztalás vagy nem volt elmarasztalás? Csak azért 
érdekes, mert hogy ugye, ahogy a sajtóban hallottuk, hogy egész más fogalmat használt rá a 
miniszter, ami nem igazán kezelhető jogilag. Ezért szeretném tisztázni, hogy jogilag volt-e 
elmarasztalás vagy nem volt elmarasztalás a Telekommal kapcsolatban? Köszönöm szépen. 
 
Elnök: Ahogy az előbb említettem, a Nemzeti Média- és Hírközlési Hatóság is és más hatóságok 
is vizsgálták a díjkorrekciós klauzula bevezetését és alkalmazását. Nem történt elmarasztalás, de 
egyébként ha történt volna, akkor a jelen Közgyűlésnek nem lenne tárgya az egyes jogi ügyeink 
megvitatása. Zelena Úr jelentkezik szólásra. 
 
Zelena János: 406-os készülék, Zelena János. Tulajdonképpen csak egy megfontolásra tennék az 
Igazgatóság részére egy javaslatot, ugyanis Nagy Márton miniszter úr, ugye nagy hangon 
beharangozta, hogy 10%-os árcsökkentést vár el a Telekom, a telefon szektor vagy a 
telekommunikációs szektor szereplőitől. Most ebből nem lett hál’ Istennek semmi. Ugyanakkor 
én úgy látom, hogy szerencsésebb volna talán, hogyha nem a KSH-ra hivatkoznánk a 
díjemeléseknél és ezt az automatizmust nem a KSH számával indokolnánk, hanem például 
konkrétan Nagy Márton számával. Ugyanis a költségvetést elfogadásakor minden évben, a 
költségvetésben elfogadják azt is, és rögzítik, hogy mennyi a várható infláció előretekintő módon. 
Ehhez szokták kötni a nyugdíjemeléseket. Így idén januártól a költségvetési törvényben rögzített 
várható infláció mértékének megfelelően 3,2%-kal emelte a nyugdíjakat a Kormány. Én azt 
javasolnám megfontolásra, hogy térjünk át az inflációkövetés helyett, a visszatekintő helyett az 
előretekintőre, és ily módon, ha Nagy Márton miniszter úrnak valami kifogása támadna esetleg 
az áremelés mértékével, akkor önmagára tudna mutogatni csak, hiszen az ő előterjesztése alapján 
kerül elfogadásra a költségvetésben rögzített inflációs mérték. Csak azt javaslom, hogy ezt 
legyenek olyan kedvesek megfontolni. Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönjük szépen. Rögzítettük a jegyzőkönyvben az észrevételt. Van-e esetleg további 
kérdés, észrevétel ehhez a napirendi ponthoz? Ha nincs más észrevétel, az 1. napirendi pont 
tárgyalását lezárom és folytatjuk a 2. napirendi ponttal. 
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2. napirendi pont 
A Társaság IFRS Számviteli Standardok szerinti 2024. évi Konszolidált Éves Beszámolójának 
jóváhagyása és a 2024. évi Konszolidált Fenntarthatósági Jelentés elfogadása, az 
Auditbizottság, a Felügyelőbizottság és a könyvvizsgáló vonatkozó jelentésének ismertetése 
 
A Számviteli törvényben előírtak szerint a Társaságnak éves beszámolót, illetve anyavállalatként 
konszolidált éves beszámolót is kell készítenie, amelyeket a Közgyűlés hagy jóvá. Ennek 
megfelelően elkészült a Társaság 2024. évi Konszolidált Éves Beszámolója az IFRS Számviteli 
Standardok szerint, amelynek tervezete megjelent az Alapszabályban megjelölt közzétételi 
helyeken. A beszámolót a Deloitte Könyvvizsgáló és Tanácsadó Kft. auditálta. A Társaság a 
Közgyűlés által jóváhagyott beszámolót a jogszabályokban meghatározottak szerint helyezi 
letétbe, illetve teszi közzé. A Számviteli törvény szerint a 2024. évi üzleti évtől kezdődően a 
Társaságnak az éves beszámolóhoz kapcsolódó üzleti jelentés részeként, az üzleti jelentésben 
egyértelműen azonosítható módon, annak egy külön szakaszában fenntarthatósági jelentést kell 
készítenie és közzétennie. A fenntarthatósági jelentésről a Deloitte Könyvvizsgáló és Tanácsadó 
Kft. korlátozott bizonyosságot nyújtó jelentést állított ki. Ismertetem az Igazgatóság 
előterjesztése szerinti határozati javaslatokat, amelyeket a kivetítőn is megtekinthetnek: 
 

A Közgyűlés 1.530.073 millió Ft főösszeggel a Pénzügyi helyzetre vonatkozó kimutatásban és 
163.396 millió Ft adózott eredménnyel jóváhagyja a Társaság az Európai Unió által befogadott 
IFRS Számviteli Standardok előírásai szerint elkészített 2024. évi Konszolidált Éves 
Beszámolóját. 

 
A Közgyűlés elfogadja és jóváhagyja a Társaság 2024. évi Konszolidált Éves Beszámolóhoz 
kapcsolódó üzleti jelentésben szereplő 2024. évi Konszolidált Fenntarthatósági Jelentését. 

 
Felkérem dr. Borbély Attilát, a Felügyelőbizottság és az Auditbizottság elnökét, hogy ismertesse 
az Auditbizottság jelentésének, majd ezt követően a Felügyelőbizottság jelentésének jelen 
napirendi pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm Elnök Úr! Az Auditbizottságnak a Közgyűlés számára készített 
jelentése, benne a jogszabályi kötelezettségen alapuló könyvvizsgálói tevékenység és a 
fenntarthatósági jelentésre vonatkozó bizonyosság nyújtására irányuló tevékenység 
eredményéről szóló tájékoztatás is, teljes terjedelemben megtekinthető a közzétett írásbeli 
anyagban, és a Tisztelt Részvényesek számára az itt a helyszínen megtekinthető írásbeli 
anyagban is szerepel. A jelentés a jelen napirendi pontra vonatkozó lényegét ismertetem az 
alábbiak szerint. Az Auditbizottság áttekintette és véleményezte az Igazgatóság által a 
Felügyelőbizottság és a Közgyűlés elé terjesztendő IFRS Számviteli Standardok szerint elkészített 
2024. évi Konszolidált Éves Beszámolót, az Igazgatóság annak jóváhagyására vonatkozó 
javaslatát, továbbá meghallgatta a Könyvvizsgáló vonatkozó jelentését. Az Auditbizottság éves 
tevékenysége és a Könyvvizsgáló jelentése alapján a Konszolidált Éves Beszámoló tartalmával és 
a javaslattal egyetértett, és előterjesztette azt a Felügyelőbizottság részére. Az Auditbizottság 
javasolta a Felügyelőbizottságnak, hogy a Társaság IFRS Számviteli Standardok szerint elkészített 
2024. évi Konszolidált Éves Beszámolójának tartalmával értsen egyet, a Közgyűlésnek pedig a 
Konszolidált Éves Beszámoló jóváhagyását 1.530.073 millió Ft főösszeggel a Pénzügyi helyzetre 
vonatkozó kimutatásban és 163.396 millió Ft adózott eredménnyel. Az Auditbizottság 
áttekintette és véleményezte az Igazgatóság által a Felügyelőbizottság és a Közgyűlés elé 
terjesztendő 2024. évi Konszolidált Fenntarthatósági Jelentést, az Igazgatóság annak 
jóváhagyására vonatkozó javaslatát, továbbá meghallgatta a Könyvvizsgáló vonatkozó 
jelentését. Az Auditbizottság éves tevékenysége és a Könyvvizsgáló korlátozott bizonyosságot 
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nyújtó jelentése alapján a Konszolidált Fenntarthatósági Jelentés tartalmával és a javaslattal 
egyetértett, és előterjesztette azt a Felügyelőbizottság részére. Az Auditbizottság javasolta a 
Felügyelőbizottságnak, hogy a Társaság 2024. évi Konszolidált Fenntarthatósági Jelentése 
tartalmával értsen egyet, a Közgyűlésnek pedig a 2024. évi Konszolidált Fenntarthatósági 
Jelentés jóváhagyását. Most ismertetem a Felügyelőbizottság jelentésének a napirendre 
vonatkozó lényegét. A Felügyelőbizottság az Auditbizottság és az Állandó Könyvvizsgáló 
bevonásával megvizsgálta az Igazgatóság által a Közgyűlés elé terjesztendő, az IFRS Számviteli 
Standardok előírásai szerint elkészített 2024. évi Konszolidált Éves Beszámolót és az Igazgatóság 
annak jóváhagyására vonatkozó javaslatát. A Felügyelőbizottság véleménye szerint a 
Konszolidált Éves Beszámoló megfelel a törvényi előírásoknak, annak tartalmával a 
Felügyelőbizottság egyetértett. A Felügyelőbizottság az Igazgatóság és az Auditbizottság 
javaslatának megfelelő főösszeggel a Pénzügyi helyzetre vonatkozó kimutatásban és adózott 
eredménnyel javasolta a Társaság IFRS Számviteli Standardok előírásai szerint elkészített 2024. 
évi Konszolidált Éves Beszámolóját a Közgyűlésnek jóváhagyásra. A Felügyelőbizottság 
megvizsgálta a Társaság 2024. évi Konszolidált Éves Beszámolóhoz kapcsolódó üzleti jelentésben 
szereplő 2024. évi Konszolidált Fenntarthatósági Jelentését, azzal egyetértett és javasolta a 
Közgyűlésnek jóváhagyásra. Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Felkérem Bodor Kornélt, a Könyvvizsgáló képviselőjét, hogy ismertesse 
a Könyvvizsgálói Jelentés, illetve a korlátozott bizonyosságot nyújtó jelentés lényegét jelen 
napirendi pontra vonatkozóan. 
 
Bodor Kornél: Elnök Úr, köszönöm szépen a szót! Tisztelt Közgyűlés! Bodor Kornél vagyok, a 
Deloitte Könyvvizsgáló és Tanácsadó Kft. munkatársa, a Magyar Telekom bejegyzett, kijelölt 
könyvvizsgálója. A Deloitte elvégezte a Magyar Telekom Csoport 2024. évi Konszolidált Éves 
Beszámolójának a könyvvizsgálatát. A jelentést cégünk nevében, képviseletében jómagam, mint 
bejegyzett kijelölt könyvvizsgáló írtam alá. A jelentés teljes terjedelmében megtalálható az 
írásbeli anyagban, ezért most csak a vélemény lényegét ismertetném. Véleményünk szerint a 
Konszolidált Éves Beszámoló megbízható és valós képet ad a Magyar Telekom Nyrt. és 
leányvállalatai 2024. december 31-én fennálló konszolidált pénzügyi helyzetéről, valamint az 
ezen időponttal végződő üzleti évre vonatkozó konszolidált pénzügyi teljesítményéről és 
konszolidált cash-flow-járól az Európai Unió által befogadott IFRS Számviteli Standardokkal 
összhangban, valamint azokat minden lényeges szempontból a számviteli törvényről szóló 2000. 
évi C. törvénynek az EU IFRS-ek szerint konszolidált éves beszámolót készítő gazdálkodókra 
vonatkozó előírásaival összhangban készítették el. Véleményünk szerint a Csoport 2024. évi 
konszolidált üzleti jelentése minden lényeges vonatkozásban összhangban van a 2024. évi 
Konszolidált Éves Beszámolóval és a Számviteli törvény vonatkozó előírásaival. Mindezek alapján 
a beszámolót a Közgyűlés számára elfogadásra javasoljuk. A vonatkozó jogszabályi rendelkezések 
alapján a Magyar Telekom első alkalommal készített fenntarthatósági jelentést. Ezzel 
kapcsolatosan a Deloitte elvégezte a korlátozott bizonyosságot nyújtó megbízást a Magyar 
Telekom Csoport 2024. évi Konszolidált Fenntarthatósági Jelentésére vonatkozóan. A 
jelentésünket cégünk képviseletében szintén jómagam írtam alá és szintén teljes terjedelmében 
megtalálható az írásos anyagban, ezért most csak a korlátozott bizonyosságot nyújtó 
következtetés lényegét ismertetem. Az általunk végrehajtott eljárások és a megszerzett 
bizonyítékok alapján semmi nem jutott a tudomásunkra, ami miatt úgy vélnénk, hogy a 
Konszolidált Fenntarthatósági Jelentést nem készítették minden lényeges szempontból az 
Európai Unió fenntarthatósággal kapcsolatos vállalati jelentéstételről szóló irányelvét 
végrehajtó, a Számviteli törvény VI/C. fejezetével összhangban. Mindezek alapján a Konszolidált 
Fenntarthatósági Jelentést a Közgyűlés számára elfogadásra javasoljuk. 
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Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Amennyiben nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a határozati 
javaslatokról (amelyek a kijelzőn is olvashatók) az Igazgatóság előterjesztése szerint egyenként, 
a javaslatok sorrendjében fogunk szavazni. A határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: 
egyszerű többség. Először a konszolidált beszámoló jóváhagyására vonatkozó javaslatot 
bocsátom szavazásra. 
 
A szavazás eredménye: 676 058 137 db (99,89%) igen, 148 827 db (0,02%) nem, 516 563 db 
(0,08%) tartózkodik. (5/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 72,03%, Nem: 0,02%, Tartózkodik: 0,06%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 723 527 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 5/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
A konszolidált fenntarthatósági jelentésre vonatkozó javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 776 927 db (99,85%) igen, 146 006 db (0,02%) nem, 709 406 db 
(0,10%) tartózkodik. (6/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 72,00%, Nem: 0,02%, Tartózkodik: 0,08%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 632 339 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 6/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 2. napirendi pontot és megnyitom a 3. napirendi pontot. 
 
3. napirendi pont 
A Társaság IFRS Számviteli Standardok szerinti 2024. évi Egyedi Éves Beszámolójának 
jóváhagyása és a 2024. évi Egyedi Fenntarthatósági Jelentés elfogadása, az Auditbizottság, a 
Felügyelőbizottság és a könyvvizsgáló vonatkozó jelentésének ismertetése 
 
A Számviteli törvénynek megfelelően elkészült a Társaság 2024. évi Egyedi Éves Beszámolója az 
IFRS Számviteli Standardok szerint, amelynek tervezete megjelent az Alapszabályban megjelölt 
közzétételi helyeken. A beszámolót a Deloitte Könyvvizsgáló és Tanácsadó Kft. auditálta. Emellett 
elkészült a Társaság 2024. évi Egyedi Fenntarthatósági Jelentése is, amelyről a Deloitte 
Könyvvizsgáló és Tanácsadó Kft. korlátozott bizonyosságot nyújtó jelentést állított ki. Ismertetem 
az Igazgatóság előterjesztése szerinti határozati javaslatokat: 
 

A Közgyűlés 1.420.624 millió Ft főösszeggel a Pénzügyi helyzetre vonatkozó kimutatásban és 
154.012 millió Ft adózott eredménnyel jóváhagyja a Társaság az Európai Unió által befogadott 
IFRS Számviteli Standardok előírásai szerint elkészített 2024. évi Egyedi Éves Beszámolóját. 
 
A Közgyűlés elfogadja és jóváhagyja a Társaság 2024. évi Egyedi Éves Beszámolóhoz 
kapcsolódó üzleti jelentésben szereplő 2024. évi Egyedi Fenntarthatósági Jelentését. 

 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse az Auditbizottság jelentésének, majd ezt követően 
a Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi pontra vonatkozó lényegét. 
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prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm szépen! Tisztelt Közgyűlés! Az Auditbizottság áttekintette és 
véleményezte az Igazgatóság által a Felügyelőbizottság és a Közgyűlés elé terjesztendő IFRS 
Számviteli Standardok szerint elkészített 2024. évi Egyedi Éves Beszámolót, az Igazgatóság 
annak jóváhagyására vonatkozó javaslatát, továbbá meghallgatta a Könyvvizsgáló vonatkozó 
jelentését. Az Auditbizottság éves tevékenysége és a Könyvvizsgáló jelentése alapján az Egyedi 
Éves Beszámoló tartalmával és a javaslattal egyetértett, és előterjesztette azt a 
Felügyelőbizottság részére. Az Auditbizottság javasolta a Felügyelőbizottságnak, hogy a 
Társaság IFRS Számviteli Standardok szerint elkészített 2024. évi Egyedi Éves Beszámolójának 
tartalmával értsen egyet, a Közgyűlésnek pedig az Egyedi Éves Beszámoló jóváhagyását 
1.420.624 millió Ft főösszeggel a Pénzügyi helyzetre vonatkozó kimutatásban és 154.012 millió 
Ft adózott eredménnyel. Az Auditbizottság áttekintette és véleményezte az Igazgatóság által a 
Felügyelőbizottság és a Közgyűlés elé terjesztendő 2024. évi Egyedi Fenntarthatósági Jelentést, 
az Igazgatóság annak jóváhagyására vonatkozó javaslatát, továbbá meghallgatta a 
Könyvvizsgáló vonatkozó jelentését. Az Auditbizottság éves tevékenysége és a Könyvvizsgáló 
korlátozott bizonyosságot nyújtó jelentése alapján az Egyedi Fenntarthatósági Jelentés 
tartalmával és a javaslattal egyetértett, és előterjesztette azt a Felügyelőbizottság részére. Az 
Auditbizottság javasolta a Felügyelőbizottságnak, hogy a Társaság 2024. évi Egyedi 
Fenntarthatósági Jelentése tartalmával értsen egyet, a Közgyűlésnek pedig a 2024. évi Egyedi 
Fenntarthatósági Jelentés jóváhagyását. Most ismertetem a Felügyelőbizottság jelentésének e 
napirendi pontra vonatkozó lényegét. A Felügyelőbizottság az Auditbizottság és az Állandó 
Könyvvizsgáló bevonásával megvizsgálta az Igazgatóság által a Közgyűlés elé terjesztendő, az 
IFRS Számviteli Standardok előírásai szerint elkészített 2024. évi Egyedi Éves Beszámolót és az 
Igazgatóság annak elfogadására vonatkozó javaslatát. A Felügyelőbizottság véleménye szerint az 
Egyedi Éves Beszámoló megfelel a törvényi előírásoknak, annak tartalmával a Felügyelőbizottság 
egyetértett. A Felügyelőbizottság az Igazgatóság és az Auditbizottság javaslatának megfelelő 
főösszeggel a Pénzügyi helyzetre vonatkozó kimutatásban és adózott eredménnyel javasolta a 
Társaság IFRS Számviteli Standardok előírásai szerint elkészített 2024. évi Egyedi Éves 
Beszámolóját a Közgyűlésnek jóváhagyásra. A Felügyelőbizottság megvizsgálta a Társaság 2024. 
évi Egyedi Éves Beszámolóhoz kapcsolódó üzleti jelentésben szereplő 2024. évi Egyedi 
Fenntarthatósági Jelentését, azzal egyetértett és javasolta a Közgyűlésnek jóváhagyásra. 
Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Felkérem Bodor Kornélt, hogy ismertesse a Könyvvizsgálói Jelentés, 
illetve a korlátozott bizonyosságot nyújtó jelentés lényegét jelen napirendi pontra vonatkozóan. 
 
Bodor Kornél: Tisztelt Elnök Úr, köszönöm szépen a szót! Tisztelt Közgyűlés! A Magyar Telekom 
Konszolidált Éves Beszámolóján kívül a Deloitte a Társaság 2024. évi Egyedi Éves Beszámolóját 
is auditálta. A jelentés teljes terjedelmében megtalálható az írásbeli anyagban, ezért a vélemény 
lényegét röviden ismertetem. Véleményünk szerint az Egyedi Éves Beszámoló megbízható és 
valós képet ad a Magyar Telekom Nyrt. 2024. december 31-én fennálló pénzügyi helyzetéről, 
valamint az ezen időponttal végződő üzleti évre vonatkozó pénzügyi teljesítményéről és cash-
flow-járól az EU IFRS-ekkel összhangban, valamint azokat minden lényeges szempontból a 
számvitelről szóló 2000. évi C. törvénynek az EU IFRS-ek szerint egyedi éves beszámolót készítő 
gazdálkodókra vonatkozó előírásaival összhangban készítették el. Véleményünk szerint a 
Társaság 2024. évi egyedi üzleti jelentése minden lényeges vonatkozásban összhangban van a 
Társaság 2024. évi Egyedi Éves Beszámolójával és a Számviteli törvény vonatkozó előírásaival. 
Könyvvizsgálatunk alapján a beszámolót a Közgyűlés számára elfogadásra javasoljuk. Emellett a 
Deloitte elvégezte a korlátozott bizonyosságot nyújtó megbízást a Magyar Telekom Nyrt. 2024. 
évi Egyedi Fenntarthatósági Jelentésére vonatkozóan. A jelentés szintén teljes terjedelmében 
megtalálható az írásbeli anyagban, ezért a korlátozott bizonyosságot nyújtó következtetés 
lényegét röviden ismertetem. Az általunk végrehajtott eljárások és a megszerzett bizonyítékok 
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alapján semmi nem jutott a tudomásunkra, ami miatt úgy vélnénk, hogy az Egyedi 
Fenntarthatósági Jelentést nem készítették minden lényeges szempontból az EU 
fenntarthatósággal kapcsolatos vállalati jelentéstételéről szóló irányelvét végrehajtó, a 
Számviteli törvény III/A. fejezetével összhangban. Mindezek alapján az Egyedi Fenntarthatósági 
Jelentést a Közgyűlés számára elfogadásra javasoljuk. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Amennyiben nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a határozati 
javaslatokról (amelyek a kijelzőn is olvashatók) az Igazgatóság előterjesztése szerint egyenként, 
a javaslatok sorrendjében fogunk szavazni. A határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: 
egyszerű többség. Először az egyedi beszámoló jóváhagyására vonatkozó javaslatot bocsátom 
szavazásra. 
 
A szavazás eredménye: 675 829 265 db (99,85%) igen, 141 535 db (0,02%) nem, 771 275 db 
(0,11%) tartózkodik. (7/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 72,00%, Nem: 0,02%, Tartózkodik: 0,08%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 742 075 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 7/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Az egyedi fenntarthatósági jelentésre vonatkozó javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 513 136 db (99,81%) igen, 256 289 db (0,04%) nem, 787 875 db 
(0,12%) tartózkodik. (8/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 71,97%, Nem: 0,03%, Tartózkodik: 0,08%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 557 300 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 8/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 3. napirendi pontot és megnyitom a 4. napirendi pontot. 
 
4. napirendi pont 
Az Igazgatóság javaslata a 2024. évi adózott eredmény felhasználására; a Felügyelőbizottság 
és a könyvvizsgáló vonatkozó véleményének ismertetése; a 2024. évi adózott eredmény 
felhasználása 
 
Az adózott eredmény felhasználásáról szóló döntés a Közgyűlés kizárólagos hatáskörébe tartozik. 
Osztalékra az a részvényes jogosult, aki a Társaság által meghirdetett osztalékfizetésre vonatkozó 
tulajdonosi megfeleltetés fordulónapján a részvénykönyvben szerepel. Ismertetem az 
Igazgatóság előterjesztése szerinti határozati javaslatot: 

 
A Társaság a részvényeseknek összesen 90.858.108.400 Ft osztalékot fizet a 2024. évi 
eredmény után, a Társaság a saját részvényeire jutó osztalékot felosztja az osztalékra jogosult 
részvényesek között. A Társaság a 90.858.108.400 Ft osztalékot a 154.012.471.158 Ft egyedi 
éves beszámoló szerinti adózott eredményből fizeti ki; az egyedi éves beszámoló szerinti 
adózott eredmény fennmaradó 63.154.362.758 Ft részét pedig az eredménytartalékba 
helyezi. 
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Az osztalék kifizetésének első napja 2025. május 20. Az osztalékfizetésre vonatkozó 
tulajdonosi megfeleltetés fordulónapja 2025. május 9. 2025. április 23-án a Társaság 
Igazgatósága részletes közleményt jelentet meg az osztalékfizetés rendjéről a Társaság és a 
Budapesti Értéktőzsde honlapján. 
Az osztalékot a Társaság megbízása alapján a KELER Zrt. fizeti ki. 

 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi 
pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Tisztelt Közgyűlés! A Felügyelőbizottság megtárgyalta az Igazgatóság 
javaslatát, miszerint a Társaság a részvényeseknek összesen 90.858.108.400 Ft osztalékot 
fizessen a 2024. évi eredmény után. A Felügyelőbizottság az Igazgatóság javaslatával 
egyetértett, és a Közgyűlésnek javasolta a javaslat elfogadását. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Felkérem Bodor Kornélt, hogy ismertesse a könyvvizsgálói vélemény 
jelen napirendi ponthoz kapcsolódó részét. 
 
Bodor Kornél: Tisztelt Elnök úr, köszönöm szépen a szót! Tisztelt Közgyűlés! Amint az előzőekben 
elhangzott, az Igazgatóság javaslata a Közgyűlés felé, hogy a Társaság összesen 90.858.108.400 
Ft osztalékot fizessen a 2024. évi üzleti év után. Áttekintve a Magyar Telekom Nyrt. könyvvizsgált 
beszámolóját, annak mérlegét és eredmény-kimutatását, megerősítem, hogy a Társaság adózott 
eredménye, illetve a rendelkezésre álló eredménytartaléka elegendő fedezetet nyújt az 
Igazgatóság által kifizetni javasolt osztalékra. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Igen, parancsoljon. 
 
Korányi Tamás: Korányi Tamás magán részvényes, 448-as. Előrebocsátom, hogy a többévi viták 
után úgy látom, hogy a részvényesek döntő többségét nagyon pozitívan érintette és támogatják 
az Igazgatóság, illetve a fő tulajdonos osztalék politikájának 2 évvel ezelőtti fordulatát. 
Ugyanakkor megkérdezem, hogy a visszavásárlásoknál ugye a mostani 39 milliárdos részvényesi 
juttatás részét képező visszavásárlási keret az a mostani 1620 forintos áron 24 millió darab 
részvényre elegendő. Ha így folytatjuk ebben az ütemben, akkor 8 év alatt elfogy a közkézhányad, 
7 és fél év alatt elfogy a közkézhányad. Mi a cél? Hogy elfogyjon a közkézhányad? Van-e erre 
vonatkozóan az Igazgatóságnak középtávú, tehát 5 évet meghaladó elképzelése? 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Felkérem André Lenz gazdasági vezérigazgató-helyettes urat, hogy 
adjon választ. 
 
André Lenz: [angol nyelven elhangzottak nem hiteles magyar fordítása] Nyilvánvalóan a jövővel 
kapcsolatban semmit nem tudok mondani, mivel nem tudjuk hogy fognak kinézni a következő 
évek, de amit szeretnék kihangsúlyozni, amit kifejtettem korábban, az az, hogy mindenképpen 
egy kiegyensúlyozott részvényesi javadalmazást szeretnénk elérni, és úgy gondoljuk, hogy a 
részvény-visszavásárlás ezen cél szempontjából egy eszköz, az osztalék mellett. És pontosan 
ebből kifolyólag erősítettük meg a részvényesi javadalmazási politikánkat, ami osztalékot és a 
részvény-visszavásárlást tartalmaz. Mivel mindenképpen feltett szándékunk, hogy amellett, hogy 
biztos stabil pénzügyi alapokon tartsuk ezt a Társaságot és így is haladjunk előre, szeretnénk 
természetesen a részvényesek felé vonzók maradni a közeli jövőben. Tehát alapvetően ebben 
hiszünk, és ezt szeretnénk megvalósítani. Köszönöm szépen. 
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Elnök: Köszönöm szépen. Zelena úr, amíg megkapja a mikrofont, felhívom a figyelmüket, hogy a 
részvény-visszavásárlás egyébként a következő napirendi pont tárgya, most előrehoztuk ezt a 
kérdés-választ. Parancsoljon. 
 
Zelena János: Viszont ennek az összegéről, tehát Zelena János 406-os, ennek az összegéről most 
kell döntenünk. Hát most gyakorlatilag az volna az első kérdésem, hogy a saját részvény 
vásárlásról meghozandó igazgatósági felhatalmazásnál tegyem meg a javaslatomat vagy esetleg 
most ismertetem, és aztán újra majd feltehetem akkor, mert most tudnám ismertetni, hogy mire 
gondolok. Ugyanis el…, én szerintem ha az Igazgatóságot olyan szöveggel, olyan 
megfogalmazásban hatalmazzuk fel a saját részvények visszavásárlására, hogy feltételül szabjuk, 
hogy a részvényvásárlás… 
 
Elnök: Elnézést, hogy megállítom Zelena Úr. Ez a napirendi pont az adózott eredmény 
felhasználására és így az osztalékfizetésre vonatkozik. A sajátrészvény-visszavásárlás az a 
következő napirendi pont tárgya, tehát hogyha egész konkrétan és kifejezetten ahhoz van 
felvetése, akkor kérem, hogy térjünk rá vissza, köszönöm. 
 
Zelena János: Ok, rendben van, ahhoz lesz, igen, köszönöm. 
 
Elnök: Kérdezem, hogy az adózott eredmény felhasználásával kapcsolatban van-e bármilyen 
további kérdés, észrevétel? Ha nincs, akkor tájékoztatom a részvényeseket, hogy a 
határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség, a javaslatot szavazásra 
bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 676 370 828 db (99,92%) igen, 345 855 db (0,05%) nem, 100 243 db 
(0,01%) tartózkodik. (9/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított szavazati 
arányok: Igen: 72,06%, Nem: 0,04%, Tartózkodik: 0,01%. Az érvényesen leadott szavazatok által 
képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 816 926 db, és az 
ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 9/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 4. napirendi pontot és megnyitom az 5. napirendi pontot. 
 
5. napirendi pont 
Az Igazgatóság tájékoztatója a 2024. évi éves rendes közgyűlést követően megszerzett saját 
részvényekről; az Igazgatóság felhatalmazása Magyar Telekom törzsrészvények vásárlására 
 
Az előterjesztés két részből áll, és teljes terjedelemben megtekinthető a közzétett írásbeli 
anyagban, és az itt a helyszínen megtekinthető írásbeli anyagban is szerepel. A Közgyűlés 
hatékony időgazdálkodása érdekében az előterjesztést a kivetítőn jelenítjük meg. Az előterjesztés 
lényegét szóban összefoglalom: 
 
A napirendi pont első része: AZ IGAZGATÓSÁG TÁJÉKOZTATÓJA A 2024. ÉVI ÉVES RENDES 
KÖZGYŰLÉST KÖVETŐEN MEGSZERZETT SAJÁT RÉSZVÉNYEKRŐL 
 
Az Igazgatóság tájékoztatója határozati javaslatot nem tartalmaz. A Társaság 2024. évi Éves 
Rendes Közgyűlése felhatalmazta az Igazgatóságot Magyar Telekom törzsrészvények vásárlására 
a döntéstől számított 18 hónapos időtartamra. A felhatalmazás megadásakor, 2024. április 16-
án, a Társaság saját részvényeinek száma: 41.777.718 db volt. A felhatalmazás alapján a Társaság 
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2025. február 25-ig összesen 21.200.065 db Magyar Telekom részvényt vásárolt 2.120.006.500 
Ft össznévértékben, amelyek alaptőkéhez viszonyított aránya 2,3%, a kifizetett ellenérték 
összesen 22.344.636.596 Ft. A vásárlás 2024. június 19. és 2024. június 26. között a Budapesti 
Értéktőzsdén napi kereskedés és fix ügyletek keretében történt a 2024. évi részvényesi 
javadalmazás céljából. Tájékoztatom továbbá a Közgyűlést, hogy a közgyűlési előterjesztések 
között az Igazgatóság tájékoztatójának közzétételét követően a Társaság a felhatalmazás alapján 
2025. március 17. és március 21. között összesen további 956.705 db Magyar Telekom 
törzsrészvényt vásárolt 95.670.500 forint össznévértékben, amelyek alaptőkéhez viszonyított 
aránya 0,1%, a kifizetett ellenérték összesen 1.655.362.202 Ft. A vásárlások a Budapesti 
Értéktőzsdén napi kereskedés keretében történtek a 2024. évi részvényesi javadalmazás céljából. 
A mai Közgyűlés napján, vagyis 2025. április 15-én, a Társaság tulajdonában lévő saját részvények 
száma: 30.993.118 darab. 
 
A napirendi pont második része: AZ IGAZGATÓSÁG FELHATALMAZÁSA MAGYAR TELEKOM 
TÖRZSRÉSZVÉNYEK VÁSÁRLÁSÁRA 
 
Az Igazgatóság javaslatot tett a Közgyűlés részére saját részvény vásárlására vonatkozó 
felhatalmazás megadására. Ismertetem az Igazgatóság előterjesztése szerinti határozati 
javaslatot: 
 

A Közgyűlés felhatalmazza az Igazgatóságot Magyar Telekom törzsrészvények vásárlására, 
amely felhatalmazás célja 
▪ a Magyar Telekom 2024-re és 2025-re szóló részvényesi javadalmazásának 

megvalósítása; 
▪ részvényalapú ösztönzési rendszerek működtetése. 
A felhatalmazás a jelen közgyűlési határozat elfogadásának napjától számolva 18 hónapos 
időtartamra érvényes. A jelen felhatalmazás keretében megvásárolt részvények és a Magyar 
Telekom már meglévő saját részvényei együttesen egyszer sem haladhatják meg a Magyar 
Telekom Nyrt. mindenkor hatályos alaptőkéjének a 25%-át, illetve az annak megfelelő 
részvény darabszámot (a jelen felhatalmazás megadásakor legfeljebb 234.654.374 darab 100 
Ft névértékű törzsrészvényt). 
A részvények megvásárlására a tőzsdén keresztül vagy tőzsdén kívüli kereskedésben kerülhet 
sor. A Magyar Telekom Nyrt. által fizetett részvényenkénti ár 10%-nál nagyobb mértékben 
nem haladhatja meg a vásárlás előtti napon a Budapesti Értéktőzsdén kialakult piaci záró árat 
míg a részvényenkénti legalacsonyabb vételi ár 1 forint. 
A felhatalmazás alapján teljes, illetve részleges vásárlás is lehetséges, valamint a 
felhatalmazási időszakon belül sor kerülhet többszöri részvényvásárlásra is, egészen addig, 
amíg a maximális részvényszámot el nem éri a felhatalmazás keretében vásárolt részvények 
teljes száma. 
A Közgyűlés 8/2024 (IV.16.) sz. határozatában foglalt Igazgatóságnak adott felhatalmazás 
jelen határozat meghozatalával hatályát veszti. 

 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi 
pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm a szót Elnök Úr! A Felügyelőbizottság megvizsgálta az 
Igazgatóság tájékoztatóját a 2024. évi éves rendes közgyűlést követően megszerzett saját 
részvényekről és az Igazgatóság javaslatát Magyar Telekom törzsrészvények vásárlására szóló 
felhatalmazásról, azzal egyetértett és javasolja a Közgyűlésnek elfogadásra. 
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Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük, észrevételük a jelen 
napirendi ponthoz? Zelena Úr, parancsoljon. 
 
Zelena János: 406-os Zelena János, módosító indítványt, vagy indítvány-kiegészítést szeretnék 
tenni az Igazgatóság indítványához. A szövegben egy törlést javasolnék, egy fél mondatnyi 
törlést, ami az gyakorlatilag a „vagy tőzsdén kívüli kereskedésben”, tehát a „keresztül” szó után a 
„vagy tőzsdén kívüli kereskedésben” ezt javaslom törölni. Ez az egyik módosító indítvány ebben 
a egyébként változatlanul hagyva az Igazgatóság indítványának szövegét. Ezt követően pedig, „a 
részvények teljes száma” után egy mondatot szeretnék beillesztetni, indítványozom ennek a 
beillesztését, „a saját részvények vásárlása nem járhat együtt a Deutsche Telekom, mint 
anyavállalat 2025. április 15-én (tehát a mai napon) meglévő befolyásának további 
növekedésével a Magyar Telekomban”. Ezt azzal indokolnám ezt a módosító indítványomat, hogy 
magam részéről, ez egy egyéni vélemény, de részvényesi vélemény végül, nem tartom etikusnak 
azt az elmúlt években kialakult gyakorlatot, amelynek következtében a Deutsche Telekom, a többi 
Telekom részvényes részére teendő nyilvános vételi ajánlat megtétele nélkül szerez egyre 
nagyobb befolyást a Társaságban, mégpedig változatlan részvény darabszámmal, a társasági 
vagyon felhasználásával, miközben a közkézhányad pedig egyre csökken. Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Tehát itt Zelena János részvényes részéről egy alternatív, illetve 
kiegészítő módosító javaslat hangzott el. Szerintem elárulhatjuk azt a titkot, hogy Zelena János 
ezt egy körülbelül 36 órával, nagyságrendileg 36 órával a Közgyűlés előtt, e-mailen már 
megküldte; és visszajeleztük neki, hogy természetesen, hogyha a Közgyűlésen ezt a javaslatot 
szeretné megtenni, arra lesz lehetősége, és ez most meg is történt. Viszont mivel egész pontosan 
az a javaslat úgy hangzott most el Öntől a javaslat, ahogyan azt korábban e-mailen megküldte, 
ezért azt most nem kérjük leírni, mert már itt van és mindjárt fel fogom olvasni még egyszer, hogy 
egész biztosan stimmeljen amit javasol. Nagyon, nagyon röviden a Társaság részéről reflektálnék 
a két felvetésre. Ugye az egyik az volt, hogy a tőzsdei kereskedésen kívüli kereskedést zárja ki a 
határozat. A hazai és a nemzetközi gyakorlatokat, jogi kereteket és a gyakorlati megvalósítási 
lehetőségeket figyelembe véve a Társaság úgy ítéli meg, hogy a részvény-visszavásárlás 
szempontjából a tőzsdén és a tőzsdén kívüli vásárlás együttesen biztosítja a jogszabályszerű, 
hatékony, rugalmas formáját a részvényvisszavásárlásnak, és egyébként ez egy nemzetközi „best 
practice” vagy jó gyakorlat. A másik felvetéssel kapcsolatban pedig arra szeretném felhívni a 
figyelmet, hogy minden részvényes maga döntheti el, hogy el kívánja-e adni egy 
részvényvisszavásárlási tranzakciósorozat részeként a részvényeit, és akik úgy döntenek, hogy 
nem adják el, azoknak azonos arányban növekszik a befolyásuk a Társaságban, akár a Deutsche 
Telekom az, akár más részvényes; és egyébként az a kiegészítés, amit ismertetett az a Társaság 
álláspontja szerint a gyakorlatban nem lenne megvalósítható, és felveti, hogy jogilag egyáltalán 
értelmezhető-e, megvalósítható-e, de ezzel együtt természetesen részvényesi indítványként a 
Közgyűlés hamarosan szavazni fog róla. Előtte kérdezem, igen ott már van egy, kettő hozzászólás. 
Dióslaki Úr volt talán az első, kapja a mikrofont, parancsoljon. 
 
Dióslaki Gábor: Köszönöm szépen. Dióslaki Gábor, a TEBÉSZ képviseletében, 460. A jogi csoport, 
a Társaság jogi csoportjának munkáját szeretném segíteni, mert úgy látom, hogy ez nehezen 
megy. Hogy jogsértő a 2. indítvány konkrétan, ezért nem tehető fel szavazásra. Mert, ha azt az 
elvet elfogadjuk, hogy megszavazhatja a Közgyűlés, akkor jogsértő határozatot hozna, amelyik 
ugye nem lenne, nem léphet hatályba, tehát én azt javaslom a tisztelt levezető elnök úrnak, hogy 
a 2. javaslatot, miszerint meghatározza, hogy melyik részvényes kerülhet milyen pozícióba a 
részvény visszavásárlással, kvázi kötelező eladni a részvényesnek a részvényét, ezt ne tegye fel 
szavazásra, mert jogsértő a határozat szövege. Köszönöm. Jogsértő lenne a határozat szövege. 
Köszönöm. 
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Elnök: Köszönöm szépen, reflektálok és aztán ott az Ön mellett ülő részvényes is megteheti a 
hozzászólását. Köszönöm szépen a javaslatot, azt a jegyzőkönyvben rögzítettük. Én a magam 
részéről nem minősítettem jogsértőnek a javaslatot. Felvetettem, hogy felvet jogi aggályokat, 
mély jogi elemzésre se szükség se lehetőség nem volt ebben a 36-48 órában, ami eltelt azóta, 
hogy kézhez vettük először e-mailen előrejelzésként ezt a lehetséges indítványt, ami most aztán 
végül el is hangzott. Ezzel együtt, hogyha egy részvényes tesz egy javaslatot, akkor azt ésszerű 
keretek között a Közgyűlésnek szavazásra, határozathozatalra bocsátom, és hogyha esetleg a 
Közgyűlés olyan döntést hoz, olyan határozatot hoz, ami utóbb jogellenesnek bizonyul, arra 
megvannak a megfelelő jogorvoslati módok. Úgyhogy fogunk róla szavazni. Ha közvetlenül ehhez 
szeretne hozzászólni Zelena Úr, akkor most Önnek adom meg a szót, és nem felejtjük a további 
hozzászólási igényt. 
 
Zelena János: 406-os, Zelena János. Köszönöm Dióslaki Úrnak az értékes információt, én a 
magam részéről az indítványomat ezennel visszavonom. Köszönöm szépen, szükségtelen lesz a 
szavazás. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Pontosítani szeretném: hogy ugye az indítványnak két része volt, akkor 
mindkét részét visszavonja? [Elnök a részvényes nem mikrofonba mondott válaszára reagálva] 
Igen, rögzítjük a jegyzőkönyvben, hogy mikrofonon kívül Zelena János részvényes visszajelezte, 
hogy a teljes indítványt, tehát mindkét részét visszavonja. Parancsoljon. 
 
Tallós István: Tallós István vagyok, 453-as, Tallós István. Igazán a technikai részére lennék 
kíváncsi, ugye ott volt egy pont ugye „a részvények megvásárlása a tőzsdén keresztül, illetve 
tőzsdén kívüli kereskedésben kerülhet sor”. Az én kérdésem arra vonatkozna, hogy a technikai 
kivitelezés, kivitelezhetőség korábban ugye ennek aukciós rendszerben volt, azt hiszem az nem is 
minősül tőzsdeinek, de ebben nem vagyok biztos, és hogy tavaly pedig már rendes tőzsdei 
kereskedésen keresztül történt, hogy idén mi a terv? És ugye itt volt valami EU-s állásfoglalás 
tavaly, amit publikált a cég azügyben, hogy miért váltott metodikát részvényvásárlás témájában 
a Társaság. Az lenne a kérdésem, hogy mi a terv, hogy idén hogy lesz vagy vegyes lesz, vagy hogy 
lesz ez igazán kivitelezve? Köszönöm szépen. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Igen, történt valóban egy európai uniós jogszabály módosulás, 
amelynek eredményeként a korábban néhányszor alkalmazott aukciós metódus valójában 
lehetetlenné vált, mert a befektetési intézmények, kereskedők nem tudtak eljárni, vagy 
brókercégek nem tudtak eljárni, a rájuk vonatkozó új szabályok miatt. Ezért át kellett térnünk 
másik megoldásra. Ez az uniós szabály azóta tudtommal nem változott, természetesen 
folyamatosan ellenőrizzük a vonatkozó jogszabályi környezetet. Ennél többet most nem tudunk 
mondani arról, hogy egész pontosan hogy fog történni, de remélem, hogy ez elegendő 
információ. Köszönöm. Van-e esetleg további kérdés, észrevétel? Jó, hogyha nincs, akkor ugye az 
Igazgatóság előterjesztése szerinti határozati javaslatról következik a döntés. Tájékoztatom a 
részvényeseket, hogy a határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A 
javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 628 091 215 db (92,79%) igen, 48 138 627 db (7,11%) nem, 671 250 db 
(0,10%) tartózkodik. (10/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 66,92%, Nem: 5,13%, Tartózkodik: 0,07%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 901 
092 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 10/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
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Lezárom az 5. napirendi pontot és megnyitom a 6. napirendi pontot. 
 
6. napirendi pont 
A Felelős Társaságirányítási Jelentés elfogadása 
 
A Polgári Törvénykönyv szerint a nyilvánosan működő részvénytársaság igazgatósága a 
felügyelőbizottság jóváhagyásával köteles az éves rendes közgyűlés elé terjeszteni a 
részvénytársaság társaságirányítási gyakorlatát bemutató, az adott tőzsde szereplői számára 
előírt módon elkészített jelentést. A jelentés és az annak mellékletét képező nyilatkozat 
elkészítésénél a Polgári Törvénykönyv rendelkezéseit és a Budapesti Értéktőzsde Felelős 
Társaságirányítási Ajánlásait vettük alapul. A Társaság 2024. évi üzleti évre vonatkozó Felelős 
Társaságirányítási Jelentését az Igazgatóság a közzétett előterjesztésében foglaltak szerint 
terjeszti elő. Ismertetem a határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés elfogadja a Társaság 2024. évi üzleti évre vonatkozó Felelős Társaságirányítási 
Jelentését. 

 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi 
pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm Elnök Úr, rövid leszek. A Felügyelőbizottság megvizsgálta a 
Társaság 2024. üzleti évre vonatkozó Felelős Társaságirányítási Jelentését, azt jóváhagyta és 
javasolta a Közgyűlésnek elfogadásra. Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Amennyiben nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a 
határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra 
bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 986 788 db (99,86%) igen, 145 575 db (0,02%) nem, 707 842 db 
(0,10%) tartózkodik. (11/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 72,02%, Nem: 0,02%, Tartózkodik: 0,08%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 840 
205 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 11/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 6. napirendi pontot és megnyitom a 7. napirendi pontot. 
 
7. napirendi pont 
Az Igazgatóság tagjainak adandó felmentvény 
 
A Polgári Törvénykönyv szerint a társaság közgyűlése a vezető tisztségviselő (azaz az 
igazgatósági tagok) kérésére a beszámoló elfogadásával egyidejűleg az előző üzleti évben 
kifejtett ügyvezetési tevékenység megfelelőségét megállapító felmentvényt adhat. Ismertetem 
az Igazgatóság előterjesztése szerinti határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megállapítja, hogy a Társaság Igazgatósági tagjai az előző üzleti évben az 
ügyvezetési tevékenységet megfelelően látták el és úgy határoz, hogy az Igazgatósági tagok 
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számára a felmentvényt megadja a 2024. évi üzleti évre. A felmentvény megadásával a 
Közgyűlés igazolja, hogy az Igazgatósági tagok 2024-ben a Társaság ügyvezetését a Társaság 
érdekeinek elsődlegessége alapján végezték. 

 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi 
pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm. Tisztelt Elnök Úr, Tisztelt Közgyűlés! A Felügyelőbizottság 
megvizsgálta az Igazgatóság előterjesztését az Igazgatóság tagjainak adandó felmentvénnyel 
kapcsolatban, és egyetértett azzal, hogy a Közgyűlés az Igazgatóság tagjai számára a 
felmentvényt megadja a 2024. évi üzleti évre. Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Ha nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a határozathozatalhoz 
szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 630 462 db (99,81%) igen, 248 472 db (0,04%) nem, 933 430 db 
(0,14%) tartózkodik. (12/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,98%, Nem: 0,03%, Tartózkodik: 0,10%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 812 
364 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 12/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. A jegyzőkönyv kedvéért rögzítsük, hogy a kijelzőn tévesen 13-as szám 
szerepelt, ez a 12/2025 határozat volt, majd erre az adminisztrációnál figyelünk.  
 
Lezárom a 7. napirendi pontot és megnyitom a 8. napirendi pontot. 
 
8. napirendi pont 
Az Alapszabály módosítása 
 
Az Alapszabály módosításának részletes indoka és a szövegszerű módosítási javaslatok 
megtekinthetőek a közzétett előterjesztésben, és megtalálhatóak az itt a helyszínen átvehető 
írásbeli anyagban. A Közgyűlés hatékony lebonyolítása és a könnyebb követhetőség érdekében a 
szövegszerű módosítások számára figyelemmel csak a módosítások indokait és a határozati 
javaslatot jelenítjük meg a kivetítőn. Az Alapszabály javasolt módosításai négy célt szolgálnak, 
ezek a következők: 
▪ (egy:) jogszabályváltozások miatti aktualizálás, 
▪ (kettő:) a Budapesti Értéktőzsde Általános Üzletszabályzatának módosítása miatti 

aktualizálás, 
▪ (három:) közgyűlési szavazási eljárással kapcsolatos rendelkezések aktualizálása; és elavult 

rendelkezések törlése, 
▪ (négy:) konzisztencia és egyértelműség javítása. 
 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi 
pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm szépen! A Felügyelőbizottság megvizsgálta a Társaság 
Alapszabályának az Igazgatóság által javasolt módosításait, azzal egyetértett és javasolta a 
Közgyűlésnek elfogadásra. 
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Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Kustra Pál, parancsoljon. 
 
Kustra Pál: Köszönöm. 346-os doboz, remélem jól mondtam. És Kustra Pál, fölírtam ide, igen. 
Annyit szeretnék mondani, hogy érdekes ez az olvasmány, amin sikerült átvergődnöm és a 13.2-
es a költségek megelőlegezésénél, azt, amit itt leírtak, hogy például az eljárás befejezése előtt is 
megtérítheti az Igazgatóság vagy a Felügyelőbizottság tagjainak, én ebbe nem egészen lennék 
nyugodt az Önök helyébe itt az elmúlt gyakorlatot nézve. Tehát én javaslom, hogy tegyék ezt 
egyértelművé, hogy a költségeket valóban az Alapszabály megelőlegezi azoknak az igazgatósági 
és felügyelőbizottsági tagoknak, akikkel szemben mondjuk a részvényesek eljárnak, vagy a 
hatóságok. Mondok egy blőd példát: ha valaki mondjuk pert indítana Önök ellen, hogy tavaly 
miért csak 15%-kal emelték a díjakat, amikor 17,6% volt az infláció? Akkor úgy érzem, 
megfelelően megfontolták, de van lehetőség arra, hogy Önöket bepereljék. Köszönöm a 
figyelmet. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Egy tisztázó kérdésem lesz, úgyhogy a mikrofont még kérem tartsa 
magánál. Tehát ez a menedzsment és az Igazgatóság felé tett javaslat, hogy a jövőben milyen 
Alapszabály módosítás megtételére vonatkozó javaslatot terjesszen majd a jövő évi vagy későbbi 
Közgyűlések napirendjére vagy most Ön szeretné, hogyha a Közgyűlés erről szavazna? 
 
Kustra Pál: Én azt javasolnám, hogy a valóban a címben szereplő megelőlegezés legyen benne és 
Önökre bízom, hogy most úgyse fog átmenni ez a határozati javaslat, tekintve a körülményeket, 
de Önökre bízom és ez az igazgatósági és felügyelőbizottsági tagokat érinti. Tehát fogalmazzák 
úgy át és jövőre jöjjenek olyan javaslattal, hogy ez a szöveg egyértelmű legyen, mert az ilyen, 
hogy ésszerű határok között, satöbbi, ami ebben szerepel, azt nem tudom ki írta, de 
értelmezhetetlen. Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönjük szépen az észrevételt és a javaslatot. Kérdezem, hogy van-e esetleg további 
kérdés, észrevétel, javaslat? Ha nincs, az Igazgatóság javasolta, hogy a Közgyűlés az Alapszabály 
Igazgatóság által javasolt módosításairól egy összevont határozattal hozzon döntést, míg az 
Alapszabályhoz a részvényesek által esetleg tett és szavazásra bocsátható módosításairól külön-
külön, egyenként hozzon határozatot. Ismertetem az erre vonatkozó, eljárási jellegű határozati 
javaslatot: 
 

A Közgyűlés úgy határoz, hogy az Alapszabály Igazgatóság által javasolt módosításairól egy 
összevont határozattal hoz döntést, míg az Alapszabályhoz a részvényesek által esetleg tett 
és szavazásra bocsátható módosításairól külön-külön, egyenként hoz határozatot. 

 
A határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra 
bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 723 777 db (99,83%) igen, 603 965 db (0,09%) nem, 84 667 db 
(0,01%) tartózkodik. (13/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,99%, Nem: 0,06%, Tartózkodik: 0,01%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 412 
409 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 13/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
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Tájékoztatom a Részvényeseket, hogy az Alapszabály-módosításról szóló határozathozatalhoz 
szükséges szavazati arány: háromnegyedes többség. Ismertetem a határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés az előterjesztés mellékletében szereplő tartalommal elfogadja az Alapszabály 
1.5., 2.1., 2.2., 4.1., 4.3., 5.2., 5.8., 5.9., 5.10., 5.11., 6.2., 7.2., 7.6., 8.1., 10.1., 10.2., 11., 14.1., 
14.2. pontjainak és a 2. sz. melléklet módosítását. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 485 711 db (99,79%) igen, 221 204 db (0,03%) nem, 813 213 db 
(0,12%) tartózkodik. (14/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,97%, Nem: 0,02%, Tartózkodik: 0,09%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 520 
128 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 14/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 8. napirendi pontot és megnyitom a 9. napirendi pontot. 
 
9. napirendi pont 
Igazgatósági tagok választása 
 
Az előterjesztés teljes terjedelemben megtekinthető a közzétett írásbeli anyagban, és az itt a 
helyszínen megtekinthető írásbeli anyagban is szerepel, így csak a lényegét foglalom össze. A 
Közgyűlésnek új igazgatósági tagokat kell választania, mert Daria Dodonova 2025. február 28-i 
hatállyal lemondott az igazgatósági tagságáról, az Igazgatóság többi tagjának a megbízatása 
pedig az Éves Rendes Közgyűlés napján, vagyis ma lejár. A Társaság részéről itt is köszönöm a 
távozó igazgatósági tagok, vagyis Darja Dodonova és Elvira Gonzalez munkáját. Az Igazgatóság, 
figyelembe véve, hogy a Javadalmazási és Jelölő Bizottság egyetért a jelölésekkel, a következő 
személyeket javasolja a Közgyűlésnek megválasztásra (ABC sorrendben): 

1. Daniel Daub 
2. Fekete Gábor (független) 
3. André Lenz 
4. Mladen Mitic 
5. Frank Odzuck (független) 
6. Ratatics Péter (független) 
7. Rékasi Tibor, és 
8. Szabó Melinda 

 
A jelöltek életrajza hozzáférhető a közzétett dokumentumokban és a vonatkozó határozati 
javaslattal együtt a kivetítőn is megjelenik. Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a 
Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm Elnök Úr! A Felügyelőbizottság megvizsgálta az Igazgatóság 
igazgatósági tagok választására vonatkozó előterjesztését, azzal egyetértett és javasolta a 
Közgyűlésnek elfogadásra. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Ha nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy az igazgatósági tagokról 
az Igazgatóság előterjesztése szerint egyenként, a javaslatok sorrendjében fogunk szavazni. A 
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határozathozatalhoz szükséges szavazati arány ezen határozati javaslatok esetében: egyszerű 
többség. A határozati javaslatok a kijelzőn is olvashatók. Ismertetem az 1. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Daniel Daubot a Magyar Telekom Nyrt. Igazgatósága tagjának 
2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. 
napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár 
le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 130 358 db (99,74%) igen, 1 392 884 db (0,21%) nem, 79 405 db 
(0,01%) tartózkodik. (15/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,93%, Nem: 0,15%, Tartózkodik: 0,01%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 602 
647 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 15/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 2. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Fekete Gábort a Magyar Telekom Nyrt. Igazgatósága tagjának 
2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. 
napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár 
le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 374 532 db (99,77%) igen, 1 032 375 db (0,15%) nem, 108 602 db 
(0,02%) tartózkodik. (16/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,95%, Nem: 0,11%, Tartózkodik: 0,01%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 515 
509 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 16/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 3. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja André Lenzet a Magyar Telekom Nyrt. Igazgatósága tagjának 2028. 
május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. napját 
megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 674 490 998 db (99,64%) igen, 2 002 801 db (0,30%) nem, 24 087 db 
(0,00%) tartózkodik. (17/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,86%, Nem: 0,21%, Tartózkodik: 0,00%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 517 
886 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
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Megállapítom, hogy a Közgyűlés 17/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 4. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Mladen Miticet a Magyar Telekom Nyrt. Igazgatósága tagjának 
2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. 
napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár 
le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 032 118 db (99,73%) igen, 1 404 392 db (0,21%) nem, 171 211 db 
(0,03%) tartózkodik. (18/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,92%, Nem: 0,15%, Tartózkodik: 0,02%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 607 
721 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 18/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem az 5. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Frank Odzuckot a Magyar Telekom Nyrt. Igazgatósága tagjának 
2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. 
napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár 
le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 671 404 763 db (99,20%) igen, 5 115 706 db (0,76%) nem, 5 450 db 
(0,00%) tartózkodik. (19/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,53%, Nem: 0,55%, Tartózkodik: 0,00%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 525 
919 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 19/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 6. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Ratatics Pétert a Magyar Telekom Nyrt. Igazgatósága tagjának 
2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. 
napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár 
le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 242 092 db (99,77%) igen, 1 188 833 db (0,18%) nem, 171 249 db 
(0,03%) tartózkodik. (20/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,94%, Nem: 0,13%, Tartózkodik: 0,02%. Az érvényesen leadott 
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szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 602 
174 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 20/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 7. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Rékasi Tibort a Magyar Telekom Nyrt. Igazgatósága tagjának 2028. 
május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. napját 
megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 933 774 db (99,87%) igen, 583 886 db (0,09%) nem, 5 450 db 
(0,00%) tartózkodik. (21/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 72,01%, Nem: 0,06%, Tartózkodik: 0,00%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 523 
110 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 21/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 8. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Szabó Melindát a Magyar Telekom Nyrt. Igazgatósága tagjának 
2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. 
napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár 
le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 674 605 941 db (99,67%) igen, 1 929 781 db (0,29%) nem, 175 305 db 
(0,03%) tartózkodik. (22/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,87%, Nem: 0,21%, Tartózkodik: 0,02%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 711 
027 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 22/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 9. napirendi pontot és megnyitom a 10. napirendi pontot. 
 
10. napirendi pont: 
Felügyelőbizottsági és auditbizottsági tagok választása 
 
Az előterjesztés teljes terjedelemben megtekinthető a közzétett írásbeli anyagban, és itt a 
helyszínen is megtekinthető írásbeli anyagban is szerepel, így annak csak a lényegét ismertetem. 
A Közgyűlésnek új felügyelőbizottsági és auditbizottsági tagokat kell választania, mert a 
Felügyelőbizottság és Auditbizottság tagjainak megbízatása az Éves Rendes Közgyűlés napján, 
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vagyis ma lejár. A Társaság részéről itt is köszönöm a távozó felügyelőbizottsági tag, vagyis 
Szepesi Endre munkáját. Az Alapszabály rendelkezései szerint: 
▪ A Felügyelőbizottság 5 tagból áll. A Felügyelőbizottság tagjai közül 3 tagnak független 

személynek, 2 tagnak pedig a Társaság munkavállalójának kell lennie (ők a munkavállalói 
képviselők). 

▪ A munkavállalói küldötteket a szakszervezetek véleményének figyelembevételével a Központi 
Üzemi Tanács jelöli. A Központi Üzemi Tanács által jelölt személyeket a Közgyűlés köteles a 
Felügyelőbizottság tagjává választani, kivéve, ha a jelölttel szemben kizáró ok áll fenn. 

▪ A Felügyelőbizottság függetlennek minősülő tagjaiból a Közgyűlés 3 fős Auditbizottságot 
választ az egyes tagok felügyelőbizottsági tagságával megegyező időtartamra. 

 
Az Igazgatóság, figyelembe véve, hogy a Javadalmazási és Jelölő Bizottság egyetért a 
jelölésekkel, a következő személyeket javasolja a Közgyűlésnek a Felügyelőbizottság tagjává 
választani, továbbá javasolja, hogy a független jelölteket a Közgyűlés egyben az Auditbizottság 
tagjává is válassza meg (ABC sorrendben): 

1. Bereznai Gyula (munkavállalói képviselő, a Központi Üzemi Tanács jelölése alapján) 
2. Prof. Dr. Borbély Attila (független) 
3. Dorogházi Krisztina (független) 
4. Szakonyi András (független), és 
5. Varga Zsoltné (munkavállalói képviselő, a Központi Üzemi Tanács jelölése alapján) 

 
A Felügyelőbizottság és az Auditbizottság folyamatos működésének biztosítása érdekében, arra 
az esetre, ha a munkavállalói képviselő tagok száma kettő alá csökken, vagy a független tagok 
száma három alá csökken, javasolt a Felügyelőbizottságba egy munkavállalói képviselő póttagot, 
a Felügyelőbizottságba és az Auditbizottságba egy független póttagot választani. Az 
Igazgatóság, figyelembe véve, hogy a Javadalmazási és Jelölő Bizottság egyetért a jelölésekkel, 
a következő személyeket javasolja a Közgyűlésnek a Felügyelőbizottság póttagjává választani, 
továbbá javasolja, hogy a független póttag jelöltet a Közgyűlés egyben az Auditbizottság 
póttagjává is válassza meg (ABC sorrendben): 

1. Soltészné Parádi Erzsébet (munkavállalói képviselő, a Központi Üzemi Tanács jelölése 
alapján), és 
2. Tóthné Rákosa Erika (független) 

 
A jelöltek életrajza hozzáférhető a közzétett dokumentumokban és a vonatkozó határozati 
javaslattal együtt a kivetítőn is megjelenik. Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a 
Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Köszönöm Elnök Úr! A Felügyelőbizottság megvizsgálta az Igazgatóság 
felügyelőbizottsági és auditbizottsági tagok választására vonatkozó előterjesztését, azzal 
egyetértett és javasolta a Közgyűlésnek elfogadásra. Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Ha nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a Felügyelőbizottság 
tagjairól, valamint a póttagokról az Igazgatóság előterjesztése szerint egyenként, a javaslatok 
sorrendjében fogunk szavazni. A határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű 
többség. A határozati javaslatok a kijelzőn olvashatók. Ismertetem az 1. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Bereznai Gyulát a Magyar Telekom Nyrt. Felügyelőbizottsága 
tagjának 2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. 
május 31. napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés 
napjával jár le. 
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A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 262 056 db (99,77%) igen, 1 223 159 db (0,18%) nem, 159 696 db 
(0,02%) tartózkodik. (23/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,94%, Nem: 0,13%, Tartózkodik: 0,02%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 644 
911 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 23/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 2. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Prof. Dr. Borbély Attilát a Magyar Telekom Nyrt. 
Felügyelőbizottsága és Auditbizottsága tagjának 2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 
2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a 
megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 672 392 058 db (99,34%) igen, 3 665 771 db (0,54%) nem, 622 080 db 
(0,09%) tartózkodik. (24/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,64%, Nem: 0,39%, Tartózkodik: 0,07%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 679 
909 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 24/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 3. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Dorogházi Krisztinát a Magyar Telekom Nyrt. Felügyelőbizottsága 
és Auditbizottsága tagjának 2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves 
rendes Közgyűlés 2028. május 31. napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az 
éves rendes Közgyűlés napjával jár le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 882 203 db (99,86%) igen, 569 628 db (0,08%) nem, 171 272 db 
(0,03%) tartózkodik. (25/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 72,01%, Nem: 0,06%, Tartózkodik: 0,02%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 623 
103 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 25/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 4. határozati javaslatot: 
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A Közgyűlés megválasztja Szakonyi Andrást a Magyar Telekom Nyrt. Felügyelőbizottsága és 
Auditbizottsága tagjának 2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes 
Közgyűlés 2028. május 31. napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves 
rendes Közgyűlés napjával jár le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom.  
 
A szavazás eredménye: 675 686 216 db (99,83%) igen, 611 747 db (0,09%) nem, 180 899 db 
(0,03%) tartózkodik. (26/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,99%, Nem: 0,07%, Tartózkodik: 0,02%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 478 
862 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 26/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem az 5. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Varga Zsoltnét a Magyar Telekom Nyrt. Felügyelőbizottsága 
tagjának 2028. május 31-ig azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. 
május 31. napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés 
napjával jár le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom.  

 
A szavazás eredménye: 675 306 054 db (99,77%) igen, 1 080 892 db (0,16%) nem, 170 250 db 
(0,03%) tartózkodik. (27/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,95%, Nem: 0,12%, Tartózkodik: 0,02%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 557 
196 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 27/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 6. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Soltészné Parádi Erzsébetet a Magyar Telekom Nyrt. 
Felügyelőbizottsága munkavállalói képviselő póttagjának. Megbízatása azzal a feltétellel és 
akkor kezdődik, ha és amikor a Felügyelőbizottság munkavállalói képviselő tagjainak száma 
két fő alá csökken, és 2028. május 31-ig tart azzal, hogy amennyiben a 2028. évi éves rendes 
Közgyűlés 2028. május 31. napját megelőzően kerül megtartásra, úgy a megbízatás az éves 
rendes Közgyűlés napjával jár le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 508 375 db (99,80%) igen, 452 394 db (0,07%) nem, 599 728 db 
(0,09%) tartózkodik. (28/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,97%, Nem: 0,05%, Tartózkodik: 0,06%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 560 
497 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
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Megállapítom, hogy a Közgyűlés 28/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Ismertetem a 7. határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés megválasztja Tóthné Rákosa Erikát a Magyar Telekom Nyrt. Felügyelőbizottsága 
független póttagjának és Auditbizottsága póttagjának. Megbízatása azzal a feltétellel és akkor 
kezdődik, ha és amikor a Felügyelőbizottság független tagjainak száma és ezzel az 
Auditbizottság tagjainak száma három fő alá csökken, és 2028. május 31-ig tart azzal, hogy 
amennyiben a 2028. évi éves rendes Közgyűlés 2028. május 31. napját megelőzően kerül 
megtartásra, úgy a megbízatás az éves rendes Közgyűlés napjával jár le. 

 
A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 676 593 433 db (99,96%) igen, 24 016 db (0,00%) nem, 18 168 db 
(0,00%) tartózkodik. (29/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 72,08%, Nem: 0,00%, Tartózkodik: 0,00%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 635 
617 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 29/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 10. napirendi pontot és megnyitom a 11. napirendi pontot. 
 
11. napirendi pont: 
A Társaság Állandó Könyvvizsgálójának megválasztása, díjazásának megállapítása, valamint az 
Állandó Könyvvizsgálóval kötendő szerződés lényeges elemei tartalmának meghatározása; a 
fenntarthatósági jelentésekre vonatkozó bizonyosságot nyújtó könyvvizsgáló megválasztása 
 
Az előterjesztés két részből áll és teljes terjedelemben megtekinthető a közzétett írásbeli 
anyagban, és az itt a helyszínen megtekinthető írásbeli anyagban is szerepel. A Közgyűlés 
hatékony időgazdálkodása érdekében az előterjesztés lényegét szóban összefoglalom. 
A napirendi pont első része: A TÁRSASÁG ÁLLANDÓ KÖNYVVIZSGÁLÓJÁNAK MEGVÁLASZTÁSA, 
DÍJAZÁSÁNAK MEGÁLLAPÍTÁSA, VALAMINT AZ ÁLLANDÓ KÖNYVVIZSGÁLÓVAL KÖTENDŐ 
SZERZŐDÉS LÉNYEGES ELEMEI TARTALMÁNAK MEGHATÁROZÁSA 
 
Az Alapszabály szerint közvetlenül a Felügyelőbizottság tesz javaslatot a Közgyűlésnek az Állandó 
Könyvvizsgáló megválasztása és díjazása vonatkozásában. Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy 
ismertesse a Felügyelőbizottság javaslatát és véleményének jelen napirendi pont részre 
vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: A Felügyelőbizottság a Társaság Állandó Könyvvizsgálójának 
megválasztása, díjazásának megállapítása, valamint az Állandó Könyvvizsgálóval kötendő 
szerződés lényeges elemei tartalmának meghatározására vonatkozó javaslatát elfogadta, és azt 
a Közgyűlésnek elfogadásra javasolta. A hatékony időgazdálkodás érdekében az Állandó 
Könyvvizsgálóval kötendő szerződés lényeges elemeit (így: a szerződés tárgya, számlázás, 
díjfizetés, a szerződés tartama) a kivetítőn jelenítjük meg. Ismertetem a Felügyelőbizottság 
előterjesztése szerinti határozati javaslatot: 
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A Közgyűlés megválasztja a Deloitte Könyvvizsgáló és Tanácsadó Kft.-t (székhelye: 1068 
Budapest, Dózsa György út 84/C.; cégjegyzékszám: 01-09-071057; nyilvántartásba vételi 
szám: 000083) a Társaság Állandó Könyvvizsgálójának a 2025. évi üzleti évre vonatkozó 
könyvvizsgálati feladatok ellátására az előterjesztésben foglaltak szerint 2026. május 31. 
napjáig, illetve amennyiben a 2025. évi üzleti évet lezáró Közgyűlés 2026. május 31. előtt kerül 
megtartásra, akkor a 2025. évi üzleti évet lezáró Éves Rendes Közgyűlés napjáig tartó 
időszakra. 
Az Állandó Könyvvizsgáló által kijelölt személyében felelős bejegyzett könyvvizsgáló: Bodor 
Kornél (kamarai tagsági szám: 005343). Bodor Kornél akadályoztatása esetén a kijelölt 
helyettes könyvvizsgáló: Molnár Gábor (kamarai tagsági szám: 007239). 
A Közgyűlés 349.100.000 Ft + ÁFA összegben jóváhagyja az Állandó Könyvvizsgáló éves díját 
a 2025. évi üzleti évre vonatkozó könyvvizsgálati feladatok ellátására, amely magában foglalja 
a Társaság IFRS Számviteli Standardok szerint elkészített Egyedi Éves Beszámolójának és 
Konszolidált Éves Beszámolójának könyvvizsgálatát. 
A Közgyűlés az Állandó Könyvvizsgálóval kötendő szerződés lényeges elemeinek tartalmát az 
előterjesztésben foglaltaknak megfelelően jóváhagyja. 

 
Elnök: Köszönöm szépen! Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Ha nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a határozathozatalhoz 
szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 675 017 139 db (99,73%) igen, 881 773 db (0,13%) nem, 729 153 db 
(0,11%) tartózkodik. (30/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 71,92%, Nem: 0,09%, Tartózkodik: 0,08%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 628 
065 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 30/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
A napirendi pont második része: A FENNTARTHATÓSÁGI JELENTÉSEKRE VONATKOZÓ 
BIZONYOSSÁGOT NYÚJTÓ KÖNYVVIZSGÁLÓ MEGVÁLASZTÁSA 
 
A Társaság Közgyűlése köteles az Állandó Könyvvizsgáló mellett fenntarthatósági jelentéseire 
vonatkozó bizonyosság nyújtására is könyvvizsgálót választani. Ismertetem a határozati 
javaslatot: 

 
A Közgyűlés megválasztja a Deloitte Könyvvizsgáló és Tanácsadó Kft.-t (székhelye: 1068 
Budapest, Dózsa György út 84/C.; cégjegyzékszám: 01-09-071057; nyilvántartásba vételi 
szám: 000083) a Társaság fenntarthatósági jelentéseire vonatkozó bizonyosság nyújtására a 
2025. évi üzleti évre vonatkozóan a 2025. üzleti évre szóló éves beszámolót elfogadó 
közgyűlés napjáig, de legkésőbb 2026. május 31. napjáig tartó időszakra. 
A könyvvizsgáló által kijelölt személyében felelős könyvvizsgáló: Bodor Kornél (kamarai 
tagsági szám: 005343). Bodor Kornél akadályoztatása esetén kijelölt helyettes könyvvizsgáló: 
Molnár Gábor (kamarai tagsági szám: 007239). 

 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a Felügyelőbizottság jelentésének e napirendi pont 
részre vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Tisztelt Közgyűlés! A Felügyelőbizottság megvizsgálta az Igazgatóságnak 
a Társaság fenntarthatósági jelentéseire vonatkozó bizonyosságot nyújtó könyvvizsgáló 
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megválasztására vonatkozó javaslatát, azzal egyetértett és javasolta a Közgyűlésnek elfogadásra. 
Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük? 
Amennyiben nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a határozathozatalhoz szükséges 
szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 676 481 301 db (99,95%) igen, 71 107 db (0,01%) nem, 169 696 db 
(0,03%) tartózkodik. (31/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 72,07%, Nem: 0,01%, Tartózkodik: 0,02%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 722 
104 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 31/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 11. napirendi pontot és megnyitom a 12. napirendi pontot. 
 
12. napirendi pont: 
Véleménynyilvánító szavazás a módosított Javadalmazási Politikáról 
 
Az előterjesztés teljes terjedelemben megtekinthető a közzétett írásbeli anyagban, és az itt a 
helyszínen is megtekinthető írásbeli anyagban is szerepel, így annak csak a lényegét ismertetem. 
A Társaság 15/2024 (IV.16.) sz. közgyűlési határozattal elfogadott Javadalmazási Politikáját 
három főbb ok miatt szükséges módosítani: 
▪ (egy:) a Társaság stratégiai pillérjeinek megfogalmazása megváltozott, 
▪ (kettő:) módosításra kerül a vezérigazgató és vezérigazgató-helyettesek alapbére és 

prémiuma közötti megosztás, és 
▪ (három:) pontosításra kerül a vezérigazgató és vezérigazgató-helyettesek éves 

prémiumcéljainak megfogalmazása. 
 
Ismertetem az Igazgatóság előterjesztése szerinti határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés az előterjesztésnek megfelelően elfogadja a Magyar Telekom Nyrt. módosított 
Javadalmazási Politikáját. 

 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a Felügyelőbizottság jelentésének jelen napirendi 
pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Tisztelt Közgyűlés! A Felügyelőbizottság megvizsgálta a Javadalmazási 
és Jelölő Bizottság által előkészített, az Igazgatóság egyetértésével a Közgyűlés elé terjesztett, a 
Javadalmazási Politika módosításának elfogadására vonatkozó javaslatot, azzal egyetértett és 
javasolta a Közgyűlésnek elfogadásra. Köszönöm. 
 
Elnök: Köszönöm szépen. Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a 
jelen napirendi ponthoz? Amennyiben nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a 
határozathozatalhoz szükséges szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra 
bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 627 999 169 db (92,79%) igen, 48 363 203 db (7,15%) nem, 272 739 db 
(0,04%) tartózkodik. (32/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
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szavazati arányok: Igen: 66,91%, Nem: 5,15%, Tartózkodik: 0,03%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 635 
111 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 32/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 12. napirendi pontot és megnyitom a 13. napirendi pontot. 
 
13. napirendi pont: 
Véleménynyilvánító szavazás a Javadalmazási Jelentésről 
 
A Társaság állandó könyvvizsgálója ellenőrizte, hogy a javadalmazási jelentésben szerepelnek-e 
a vonatkozó jogszabályban meghatározott információk. Az Igazgatóság, a Javadalmazási és 
Jelölő Bizottság egyetértésével, a Közgyűlés elé terjeszti véleménynyilvánító szavazásra a 
Társaság 2024. évi üzleti évre vonatkozó Javadalmazási Jelentését. Ismertetem az Igazgatóság 
előterjesztése szerinti határozati javaslatot: 
 

A Közgyűlés elfogadja a Társaság 2024. évi üzleti évre vonatkozó Javadalmazási Jelentését. 
 
Felkérem dr. Borbély Attilát, hogy ismertesse a Felügyelőbizottság véleményének jelen napirendi 
pontra vonatkozó lényegét. 
 
prof. dr. Borbély Attila: Tisztelt Közgyűlés! A Felügyelőbizottság megvizsgálta az Igazgatóság 
által készített, a Javadalmazási és Jelölőbizottság egyetértésével a Közgyűlés elé terjesztett, a 
Javadalmazási Jelentés elfogadására vonatkozó javaslatot, azzal egyetértett és javasolta a 
Közgyűlésnek elfogadásra. Köszönöm szépen! 
 
Elnök: Kérdezem a Részvényeseket, hogy van-e kérdésük vagy észrevételük a jelen napirendi 
ponthoz? Ha nincs, tájékoztatom a Részvényeseket, hogy a határozathozatalhoz szükséges 
szavazati arány: egyszerű többség. A javaslatot szavazásra bocsátom. 
 
A szavazás eredménye: 627 709 883 db (92,74%) igen, 48 411 216 db (7,15%) nem, 309 186 db 
(0,05%) tartózkodik. (33/2025 (IV.15.) sz. közgyűlési határozat, alaptőkéhez viszonyított 
szavazati arányok: Igen: 66,88%, Nem: 5,16%, Tartózkodik: 0,03%. Az érvényesen leadott 
szavazatok által képviselt részvények, azaz az érvényesen leadott összes szavazat száma: 676 430 
285 db, és az ezek által képviselt alaptőke-részesedés: 0,72%.) 
 
Megállapítom, hogy a Közgyűlés 33/2025 (IV.15.) számú Közgyűlési határozattal a határozati 
javaslatot elfogadta. 
 
Lezárom a 13. napirendi pontot. 
 
Tekintettel arra, hogy a mai Közgyűlésnek további napirendi pontjai nincsenek, megköszönöm a 
Részvényeseknek és a meghívottaknak a részvételt, továbbá a Társaság menedzsmentjének és 
kollégáimnak a Közgyűlés előkészítésébe és lebonyolításába fektetett munkáját. 
 
A Közgyűlést 13 óra 27 perckor berekesztem. 
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Az Igazgatóság jelentése a 
Magyar Telekom Nyrt.  
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és a Magyar Telekom Csoport 
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Felelősségkizáró nyilatkozat

Ezen prezentáció jövőre vonatkozó kijelentéseket is tartalmaz. Azon megállapítások, melyek nem múltbeli eseményekre vonatkoznak (azaz a véleményünkre és
várakozásainkra vonatkozó kijelentések), jövőre vonatkozóak. Ezen kijelentések a jelenlegi terveken, becsléseken és előrejelzéseken alapulnak, ezért nem lenne
helyes ezen kijelentésekre a kellő mértéket meghaladó módon támaszkodni. A jövőre vonatkozó kijelentések azon időpontbeli állapoton alapulnak, amelyben
ezen állítások elhangzanak, s nem vállalunk kötelezettséget arra nézve, hogy a kijelentések bármelyikét új információk vagy jövőbeli események alapján a
továbbiakban nyilvánosan frissítsük, módosítsuk.

A jövőre vonatkozó kijelentések önmagukban rejlő kockázatokkal és bizonytalanságokkal járnak. Felhívjuk a figyelmet arra, hogy számos olyan fontos tényező
van, amelynek hatására a tényleges eredmények lényegesen eltérhetnek az előretekintő jellegű megállapításoktól. Az ilyen tényezőket többek között a 2023.
december 31-ével végződött év pénzügyi beszámolójával együtt olvasandó, amely elérhető weboldalunkon a http://www.telekom.hu-n.

A Nemzetközi Pénzügyi Beszámolási Standardokkal (IFRS) összhangban készített kimutatások mellett a Magyar Telekom nem-GAAP pénzügyi
teljesítménymutatókat is közzétesz, többek között EBITDA, EBITDA AL, EBITDA ráta és nettó adósság mutatókat. Ezek a nem-GAAP mutatók kiegészítik, nem
pedig helyettesítik az IFRS szerint közzétett információkat. A nem-GAAP pénzügyi teljesítménymutatók nem azonosak sem az IFRS, sem más, általánosan
elfogadott számviteli elvek szerint készített mutatókkal. Előfordulhat, hogy más társaságok ezeket a fogalmakat más módszertan szerint határozzák meg. A
fogalmak értelmezéséhez további részletes információ található a pro forma számok összeegyeztetése oldalon, amely megtalálható a Magyar Telekom
Befektetői Kapcsolatok honlapján: www.telekom.hu/befektetoknek.

2

1.sz. melléklet
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Constituent of FTSE4Good Index Series

AAA ESG besorolás az MSCI-nál

BSE – Felelősség, Fenntarthatóság, Felelős Vállalatirányítási díj

HVG - ESG TOP40 lista 1. hely

BBB+ kibocsátói hitelkockázati besorolás pozitív kilátással a Scope Ratings-től

PwC Hungary – Legvonzóbb munkahely (Telekommunikációs szektor)

Randstad – Legvonzóbb munkahely (Telekommunikációs szektor)

Effie2024 az ”Év megbízója”

Pixel Perfect Award 

UNICEO – Live Communication Awards



Ügyfélszámok alakulása Magyarországon
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Mobil SIM-ek Mobilinternet előfizetők

TV előfizetőkVezetékes szélessávú előfizetőkVezetékes hang előfizetők

2022 2023 2024

3.904

4.055

4.126+4%

+2%

2022 2023 2024

1.308

1.273

1.197

-3%

-6%

2022 2023 2024

1.514

1.592

1.654
+5%

+4%

2022 2023 2024

1.379

1.424
1.438+3%

+1%

2022 2023 2024

5.950

6.246

6.454
+5%

+3%

‘000 ‘000 ‘000

‘000 ‘000

Bevételnövekedés
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74,2

35,7
8,3

2023 mobil vezetékes RI/IT 2024

849,3

967,4

+13,9%
Minden szolgáltatás tekintetében folytatódott a

növekedés, köszönhetően:

az ügyfélbázis növekedésének

az adat iránti keresletnek

az infláció-követő díjkorrekció végrehajtásának

a vállalati ügyfeleknek nyújtott nagy IT projekteknek

Milliárd forint



Nyereségesség

7

EBITDA AL

2023 2024

257,9

333,1

29,1%

2023 2024

93,6

162,6

73,7%Milliárd forint Milliárd forint

*  Nem auditált

Szabad cash flow (spektrum licenszek nélkül)

2023 2024

86,8

165,1

90,1%Milliárd forint

Módosított nettó eredmény*

A nyereségesség nagymértékben nőtt, az alábbi

tényezők eredményeként:

kiemelkedő működési eredmények

közműadó eltörlése

az energia árak kedvezőbb alakulása

költség kontroll

2024-re kitűzött pénzügyi célok teljesítése
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BEVÉTEL

EBITDA AL

MÓDOSÍTOTT 
EREDMÉNY

SZABAD CASH-
FLOW 1

2023. évi eredmények

849,4 milliárd forint
(+13,8%)

257,9 milliárd forint
(+16,4%)

93,6 milliárd forint
(+48,7%)

86,8 milliárd forint
(+70,5%)

2024-es célkitűzések

kb. 10%-os növekedés

kb. 25%-os növekedés

kb. 150 milliárd forint

kb. 140 milliárd forint

2024. évi eredmények
(éves változás)

967,5 milliárd forint
(+13,9%)

333,1 milliárd forint
(+29,1%)

162,6 milliárd forint
(+73,7%)

165,1 milliárd forint
(+90,1%)

1 SPEKTRUM LICENSZEK NÉLKÜL



Teljes részvényesi javadalmazás
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A teljes részvényesi javadalmazás javasolt mértéke a 2024. évi eredmény után:

1) 90,9 milliárd forint osztalékfizetés* (azaz részvényenként kb. 100 forintos osztalék)

2) maximum 39,1 milliárd forint értékű részvény-visszavásárlás*

22,3

41,6

39,1

90,9

Javasolt kifizetés a 2024. évi 
eredmény után

Tényleges kifizetés a 2023. 
évi eredmény után

Részvény-visszavásárlás*

Osztalékfizetés*Részvény-visszavásárlás

Osztalékfizetés

Milliárd forint

1,7 milliárd forint értékű 
részvény-visszavásárlás 

elhalasztása 2024-ről

*a szükséges közgyűlési jóváhagyás függvénye

Köszönöm a figyelmet!


